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J E G Y Z Ő K Ö N Y V 

 

 

Készült: Pétfürdő Nagyközség Önkormányzata Képviselő-testületének 2023. június 29-én 

               16.05 órai kezdettel megtartott nyilvános testületi ülésén 

 

 

Helye: Pétfürdői Közösségi Ház és Könyvtár emeleti tanácsterme 

 

 

Jelen vannak:  Horváth Éva     polgármester 

Miskolczi Ferenc       alpolgármester  

 

Béni Norbert    képviselő 

Molnár Gyula László   képviselő 

Nagy Zsolt          képviselő  

    

   Szabóné Czifra Melinda   jegyző  

   Terbéné Szabolcsi Györgyi  hatósági csoportvezető 

 

 

Nem volt jelen:  Dombi Norbert          képviselő  

Nagyné Szigeti Mária   képviselő 

 

 

Meghívottak:  A Képviselő-testület Szervezeti és Működési Szabályzatáról szóló 

10/2015.(IV.30.) önkormányzati rendelet 13. § (4) bekezdésében 

foglaltak szerint.  

   

 

Meghívottak közül megjelent:  

 

Agócs András és Harcos Richárd közterület-felügyelők 

(az 1. napirendi ponthoz)  

 

Angeli Katalin Közösségi Ház és Könyvtár vezetője 

(a 8. napirendi pontokhoz)    

 

Dr. Linczmayer László rendőr alezredes, kapitányságvezető 

(az 1. napirendi ponthoz)  

 

Lujber Tibor Polgárőrség vezetője 

(az 1-2. napirendi ponthoz)  

 

Nagy Ottó Pétkomm Kft. ügyvezetője 

(az 5-6. napirendi ponthoz)  

 

Némethné Tolnai Mónika óvodavezető 

(az 3-4. napirendi ponthoz)  
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Plank Alexandra Gondozási Központ vezetője 

(a 7. napirendi ponthoz)  

 

 

A jegyzőkönyvet Negyela Beáta vezeti. 

 

 

Horváth Éva polgármester: Tisztelettel köszöntöm a Képviselő-testület tagjait és 

vendégeinket, mindenkit, a mai testületi ülésen. Megállapítom, hogy 3 képviselő és a 

polgármester, összesen 4 fő jelen van, az ülés határozatképes. Béni Norbert képviselő úr késik, 

mert a napközisekkel van. Dombi Norbert és Nagyné Szigeti Mária képviselők a mai napon 

nem vesznek részt az ülésen. Napirend előtt senki nem kért szót. Felsorolom a javasolt 

napirendet (felolvassa a meghívóban szereplő napirendi javaslatot).  

 

 

16.04 órakor Béni Norbert képviselő megérkezett az ülésterembe.  

A képviselők létszáma 5 fő, a Képviselő-testület továbbra is határozatképes.  

 

 

Horváth Éva polgármester: Sürgősséggel kiküldtem egy energetikai pályázatot. 

A napirenddel kapcsolatban van-e észrevétel? Nem volt. A zárt ülésről szavaznunk kell.  

Aki egyetért azzal, hogy zárt ülésen tárgyaljuk a „Lakásbérleti ügyek” tárgyú előterjesztést, 

kérem, szavazzon! 

 

A Képviselő-testület 5 igen, egyhangú szavazattal meghozta a következő határozatot:  

 

PÉTFÜRDŐ NAGYKÖZSÉG ÖNKORMÁNYZATA  

KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK  

175/2023.(VI.29.) SZÁMÚ HATÁROZATA: 

 

Pétfürdő Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete – mivel a 

nyilvános tárgyalás az önkormányzat üzleti érdekét sértené – a 

Magyarország helyi önkormányzatairól szóló 2011. évi CLXXXIX. 

törvény 46. § (2) bekezdés c) pontja alapján elrendeli „Lakásbérleti 

ügyek” tárgyú, 111/2023. számú előterjesztés zárt ülésen történő 

tárgyalását.  

 

 

Horváth Éva polgármester: Aki egyetért azzal, hogy sürgősséggel vegyük napirendre és zárt 

ülésen tárgyaljuk a „Lakóházak energetikai felújításának támogatására beérkezett pályázat 

elbírálása (Rakovics Katalin)” tárgyú előterjesztést, kérem, szavazzon! 

 

A Képviselő-testület 5 igen, egyhangú szavazattal meghozta a következő határozatot:  

 

PÉTFÜRDŐ NAGYKÖZSÉG ÖNKORMÁNYZATA  

KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK  

176/2023.(VI.29.) SZÁMÚ HATÁROZATA: 

 

Pétfürdő Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete – mivel a 

nyilvános tárgyalás az önkormányzat üzleti érdekét sértené – a 



3 

 

Magyarország helyi önkormányzatairól szóló 2011. évi CLXXXIX. 

törvény 46. § (2) bekezdés c) pontja alapján elrendeli „Lakóházak 

energetikai felújításának támogatására beérkezett pályázat elbírálása 

(Rakovics Katalin)” tárgyú, 118/2023. számú előterjesztés zárt ülésen 

történő tárgyalását.  

 

 

Horváth Éva polgármester: Aki a nyilvános ülés javasolt napirendjét elfogadja, kérem, 

szavazzon! 

 

A Képviselő-testület 5 igen, egyhangú szavazattal elfogadta a következő napirendet: 

 

Napirend:  

 

1.) Önkormányzat 2023. évi költségvetési rendeletének 1. módosítása (113/2023.)  

2.) Az állattartás helyi szabályairól szóló 19/2001.(IX.7.) önkormányzati rendelet hatályon 

kívül helyezése (98/2023.) 

3.) A lakóházak energetikai felújításának támogatásáról szóló 7/2013.(VI.14.) önkormányzati 

rendelet felülvizsgálata (99/2023.) 

4.) A „Kultúráért” kitüntetés adományozásáról szóló 15/2003.(X.01.) önkormányzati rendelet 

felülvizsgálata (100/2023.) 

5.) A települési szilárd hulladék kezelésével kapcsolatos közszolgáltatásról szóló 

6/2016.(III.30.) önkormányzati rendelet hatályon kívül helyezése (101/2023.) 

6.) A közterületek tisztán tartására vonatkozó szabályokról szóló 19/2016.(X.03.) 

önkormányzati rendelet felülvizsgálata (102/2023) 

7.) A középfokú oktatásban résztvevők tanulmányi ösztöndíjáról szóló 2/2015.(II.25.) 

önkormányzati rendelet felülvizsgálata (103/2023.) 

8.) A helyi környezetvédelmi alap létrehozásáról és felhasználásának szabályairól szóló 

19/2004. (XI.26.) önkormányzati rendelet felülvizsgálata (104/2023.) 

9.) Jelentés a lejárt határidejű képviselő-testületi határozatok végrehajtásáról (96/2023.) 

10.) Polgármester szóbeli beszámolója az előző ülés óta eltelt eseményekről, az ülésen 

elhangzott bejelentések alapján tett intézkedésekről 

11.) Beszámoló a település közrendjéről és közbiztonságáról (106/2023.) 

12.) Polgárőrség támogatása (73/2023.)  

13.) A Panelkuckó Napköziotthonos Óvoda 2022/2023. nevelési évről szóló beszámolója 

(105/2023.)  

14.) Panelkuckó Napköziotthonos Óvoda Szervezeti és Működési Szabályzatának, valamint 

Házirendjének jóváhagyása (95/2023.) 

15.) Alapító okiratok módosítása (114/2023.) 

16.) Beszámoló a Pétfürdői Polgármesteri Hivatal 2022. évi tevékenységéről (112/2023.) 

17.) Tulajdonosi jóváhagyás megadása (110/2023.) 

18.) Távhőszolgáltatással kapcsolatos közérdekű bejelentés (117/2023.) (Később küldjük ki.) 

19.) A Képviselő-testület 2023. évi őszi-téli ülésszakának munkaterve (93/2023.) 

20.) Védőnői ellátás 2023. július 1-je utáni helyzete (116/2023.) 

21.) Tehetségsegítő tanácsban való részvétel (94/2023.) 

22.) Közterületen szabálytalanul tárolt gépjárművek elszállítása (107/2023.) 

23.) Önálló képviselői indítvány Miskolczi Ferenc részéről: PMTE Bozsik öltöző felújítása 

(115/2023.) 

24.) Közösségi Ház és Könyvtár vezetői pályázat elbírálása (97/2023.) 
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Tájékoztató: 

 

1.) Tájékoztató a 2023. évi beruházásokról, felújításokról (109/2023.) 

 

Vegyes ügyek 

 

 

N a p i r e n d  t á r g y a l á s a : 

 

 

Horváth Éva polgármester: Javaslom, hogy vegyük első napirendként napirendre a 

beszámolót a település közrendjéről és közbiztonságáról. Aki elfogadja a sorrend cserét, kérem, 

szavazzon! 

 

A Képviselő-testület 5 igen, egyhangú szavazattal elfogadta a napirendi sorrend cserét.  

 

 

1.) Beszámoló a település közrendjéről és közbiztonságáról (száma: 106/2023.) 

Előterjesztő: Horváth Éva polgármester 

(eredetileg 11.) napirendi pont) 

 

 

Horváth Éva polgármester: Tisztelettel köszöntöm a rendőrkapitány urat és kollégáját. 

Kiegészíteni valója van? 

 

Dr. Linczmayer László kapitányságvezető: Köszönöm. Úgy gondolom, hogy elég terjengős 

nem egészíteném ki ennyi napirend mellett. Ha kérdés van, nagyon szívesen válaszolok.  

Szeretném bemutatni Sebők Zoltán őrnagy urat, a Várpalotai Rendőrkapitányság Rendészeti 

osztályvezetőjét, aki egyben a rendőrkapitány helyettese. Veszprém Megyei Főkapitányságtól 

jött át a rendőrkapitányságra. Hosszú szolgálati útja van, felkészült, kellőképpen érzékeny és 

szenzitív a települések problematikájára, komoly tapasztalatokkal rendelkezik és lelkes.  

 

Horváth Éva polgármester: Köszönjük szépen. Képviselő uraké a szó. 

 

Miskolczi Ferenc alpolgármester: Azt szeretném elmondani, hogy a szokásos összeállításban 

kaptuk meg az anyagot, és tele van statisztikával. A statisztikai mutatók nagyon jók, minden 

csökkent, szép csökkenés van. Évről évre csökkennek a bűnözési mutatók. Elgondolkodok 

rajta, hogy nem kell-e aggódni a rendőrség, mint munkahely miatt, hogyha ilyen csökkenés 

lesz, elfogy nullára a bűnözés. Két adatban láttam némi növekedést, a rongálás, amit naponta 

tapasztalunk és sajnos a közlekedési vétségi számok. Egyébként nagyon jók a mutatók, Péten 

különösen. Úgy érzem, hogy a lakosság közbiztonság érzete is javult az utóbbi években. Ebben 

mindenképpen benne van az önök és a polgárőrség munkája. Köszönjük szépen.  

 

Horváth Éva polgármester: Három beszámolónk van. Bármivel kapcsolatban kérdésetek van, 

azt fel lehet tenni. Kérdés nem volt.   

Aki az előterjesztett határozati javaslatot elfogadja, kérem, szavazzon! 

 

A Képviselő-testület 5 igen, egyhangú szavazattal meghozta a következő határozatot:  
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PÉTFÜRDŐ NAGYKÖZSÉG ÖNKORMÁNYZATA  

KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK  

177/2023.(VI.29.) SZÁMÚ HATÁROZATA: 

 

Pétfürdő Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete a település 

közrendjéről és közbiztonságáról szóló beszámoló keretében a Várpalotai 

Rendőrkapitányság, Pétfürdő Polgárőrsége, valamint a Pétfürdői 

Polgármesteri Hivatal közterület-felügyelőinek beszámolóját a 2022. évi 

tevékenységükről e l f o g a d j a. 

 

 

Dr. Linczmayer László kapitányságvezető: Köszönjük szépen.  

 

Horváth Éva polgármester: Javaslom következő napirendként a Polgárőrség támogatását. Aki 

elfogadja a sorrend cserét, kérem, szavazzon! 

 

A Képviselő-testület 5 igen, egyhangú szavazattal elfogadta a napirendi sorrend cserét.  

 

 

2.) Polgárőrség támogatása (száma: 73/2023.)  

Előterjesztő: Horváth Éva polgármester 

(eredetileg 12.) napirendi pont) 

 

 

Horváth Éva polgármester: Kérdés? 

 

Béni Norbert képviselő: A kamerarendszer figyelése hozott bármilyen eredményt az előző egy 

évben? 

 

Lujber Tibor Polgárőrség vezetője: Igen, az Ifjúsági tóval kapcsolatban volt több esetben, 

hogy orvhorgászok lefülelése és intézkedés történt. A legutóbbi 25-én volt és a 

kamerarendszeren keresztül tudtuk beazonosítani, hogy kik voltak azok. A rendőrség is itt volt.  

 

Horváth Éva polgármester: Valamilyen szinten működik. A rendőrségi beszámolóban benne 

volt, hogy hét alkalommal vittek el anyagot, amit tudtak használni a tavalyi évben. Más? Nem 

volt.  

Aki az előterjesztett határozati javaslatot elfogadja, kérem, szavazzon! 

 

A Képviselő-testület 5 igen, egyhangú szavazattal meghozta a következő határozatot:  

 

PÉTFÜRDŐ NAGYKÖZSÉG ÖNKORMÁNYZATA  

KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK  

178/2023.(VI.29.) SZÁMÚ HATÁROZATA: 

 

Pétfürdő Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete a Pétfürdő 

Polgárőrségével kötött Együttműködési Megállapodás keretében a 

Polgárőrség részére  

- működésre 650.000,- Ft, 2024. május 15-ig felhasználható, 
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- feladatra 1.000.000.- Ft, a térfigyelő kamerarendszer 

figyelőszolgálatában való részvétel biztosítására 2024. május 15-ig 

felhasználható  

támogatást biztosít.  

A támogatás fedezete az Önkormányzat 2023. évi költségvetésében az 

átadott pénzeszközök feladaton előirányzott összeg. 

 

Egyidejűleg a Képviselő-testület megállapítja, hogy a 2022. évben nyújtott 

támogatásokkal kapcsolatos elszámolási kötelezettségének a Polgárőrség 

eleget tett. 

 

Felhatalmazza a polgármestert a határozat mellékletét képező támogatási 

szerződést megkötésére. 

 

Határidő a szerződés megkötésére: 2023. július 15. 

Felelős: Horváth Éva polgármester 

 

(A határozat melléklete a jegyzőkönyv mellékletét képezi.) 

 

 

Lujber Tibor Polgárőrség vezetője: A tegnapi napon az Országos Polgárőr Szövetségtől 

megkaptam a meghívót. Július 8-án fogják átadni a Polgárőr község címet. Már a második 

alkalommal sikerült pályázat alapján elnyernünk.  

 

Horváth Éva polgármester: Gratulálunk.  

Vendégünk van, óvodavezető asszony. Következő napirendként javaslom az óvodát érintő 

témákat. Aki elfogadja a sorrend cserét, kérem, szavazzon! 

 

A Képviselő-testület 5 igen, egyhangú szavazattal elfogadta a napirendi sorrend cserét.  

 

 

3.) A Panelkuckó Napköziotthonos Óvoda 2022/2023. nevelési évről szóló beszámolója 

(száma: 105/2023.)  

Előterjesztő: Horváth Éva polgármester 

(eredetileg 13.) napirendi pont) 

 

 

Horváth Éva polgármester: A Humán Bizottság véleményét kérdezem. 

 

Molnár Gyula László Humán Bizottság tagja: A Bizottság 4 igen, egyhangú szavazattal 

elfogadásra javasolja a határozati javaslatot. 

 

Horváth Éva polgármester: Kiegészíteni való? 

 

Némethné Tolnai Mónika óvodavezető: Köszönöm, nincs.  

 

Horváth Éva polgármester: Kérdés, hozzászólás? Nem volt.  

Aki az előterjesztett határozati javaslatot elfogadja, kérem, szavazzon! 

 

A Képviselő-testület 5 igen, egyhangú szavazattal meghozta a következő határozatot:  
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PÉTFÜRDŐ NAGYKÖZSÉG ÖNKORMÁNYZATA  

KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK  

179/2023.(VI.29.) SZÁMÚ HATÁROZATA: 

 

Pétfürdő Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete a 

Panelkuckó Napköziotthonos Óvoda beszámolóját a 2022/2023. nevelési 

évről e l f o g a d j a. 

 

 

4.) Panelkuckó Napköziotthonos Óvoda Szervezeti és Működési Szabályzatának, 

valamint Házirendjének jóváhagyása (száma: 95/2023.) 

Előterjesztő: Horváth Éva polgármester 

(eredetileg 14.) napirendi pont) 

 

 

Horváth Éva polgármester: A Humán Bizottság véleményét kérdezem. 

 

Molnár Gyula László Humán Bizottság tagja: A Bizottság 4 igen, egyhangú szavazattal 

elfogadásra javasolja az 1. számú határozati javaslatot. 

A Bizottság 4 igen, egyhangú szavazattal elfogadásra javasolja a 2. számú határozati javaslatot. 

 

Horváth Éva polgármester: Egy indokolást kérnék, hogy miért kellett az SZMSZ-hez, 

házirendhez hozzányúlni. 

 

Némethné Tolnai Mónika óvodavezető: Az SZMSZ-ben egy pontot javasoltunk módosításra, 

a helyettesítés rendjét. Pont tavaly fordult elő, amikor a volt óvodavezető elment nyugdíjba és 

akkor megbízott vezető kellett. Az SZMSZ-ünkben is az van, hogy mindkettő távolléte esetén 

az óvodatitkár is lehet helyettes. Az óvodatitkárt szerettük volna innen kivenni. A legtöbb 

szakmai évet betöltő óvodapedagógust neveztük meg helyette.  

A házirenddel kapcsolatban több pontot javasoltam módosításra, illetve a kollektívával együtt 

megbeszéltük és ők is támogattak ebben. Szükségesnek tartottam a kellemetlenségek elkerülése 

végett, illetve a zökkenőmentes óvodai élet biztosításához ezek a pontok változtatásra kell, hogy 

kerüljenek.   

 

Horváth Éva polgármester: A gyakorlat úgy hozta.  

 

Némethné Tolnai Mónika óvodavezető: Itt két pontot emelnék ki. Az egyik az étkeztetéssel 

kapcsolatos. Az óvodában tizenegynéhány kisgyerek van, akinek fizetnek az étkezésért. Az 

étkezés ki- és bejelentése nem történik meg mindig pontosan. A szülőket rá kell arra vezetni, 

hogy igenis jelentsék ki vagy be a gyerekeket, hogyha hiányoznak, mert hiába, hogy ők nem 

fizetnek az ebédért, a fenntartót terheli a fizetés és valaki ezt nagyon lazán veszi. Ezért 

határoztuk meg pontosabban ezt a pontot. A másik pont a gyermek hazavitelével kapcsolatos. 

Egyre többször előfordul, hogy kiskorú gyermek, testvér, 7-8 évesek jönnek a gyerekekért. Nem 

adhatjuk ki a gyerekeket. Belefoglaltuk, hogy kizárólag nagykorú és cselekvőképes személynek 

adjuk ki. A kollektívával együtt döntöttünk így, megbeszéltük, hogy így pontosítani kellene.  

 

Horváth Éva polgármester: Kérdés? 

 



8 

 

Miskolczi Ferenc alpolgármester: Véleményem van. Emberekkel beszélve egyértelműen az 

a szubjektív benyomás jön vissza, hogy jelentősen javult az óvoda megítélése az elmúlt egy év 

alatt. Vezetve van az óvoda, rend van és ezzel párhuzamosan a gyerekekre odafigyelnek, úgy 

működik, ahogy kell. Jobb lett egyértelműen.  

 

Horváth Éva polgármester: Más? Nem volt.  

Aki az előterjesztett 1. számú határozati javaslatot elfogadja, kérem, szavazzon! 

 

A Képviselő-testület 5 igen, egyhangú szavazattal meghozta a következő határozatot:  

 

PÉTFÜRDŐ NAGYKÖZSÉG ÖNKORMÁNYZATA  

KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK  

180/2023.(VI.29.) SZÁMÚ HATÁROZATA: 

 

I. Pétfürdő Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete 

megállapítja, hogy a Panelkuckó Napköziotthonos Óvoda Szervezeti és 

Működési Szabályzatának az óvodavezető által benyújtott tervezett 

módosításával a fenntartóra többletkötelezettséget nem hárul, ezért a 

módosításhoz a nemzeti köznevelésről szóló 2011. évi CXC. törvény 25. 

§ (4) bekezdése szerinti egyetértés megadása nem szükséges. 

Az államháztartásról szóló 2011. évi CXCV. törvény 9. § b) pontja szerinti 

hatáskörében eljárva a Képviselő-testület - mint a költségvetési szerv 

fenntartója - a Panelkuckó Napköziotthonos Óvoda - 149/2020. (VI. 25.) 

képviselő-testületi határozattal jóváhagyott - Szervezeti és Működési 

Szabályzata 5.2 és 5.3 pontjainak módosítását jóváhagyja a következők 

szerint:  

 

1. A Szervezeti és Működési Szabályzat 5.2. pontja helyébe a következő 

lép: 

„5.2. Az óvodavezető tartós távolléte esetén a helyettesítés az óvodavezető 

helyettes feladata.” 

 

2. A Szervezeti és Működési Szabályzat 5.3. pontja helyébe a következő 

lép: 

„5.3. Az óvodavezető és az óvodavezető helyettes egyidejű távolléte esetén 

a helyettesítést az óvodában eltöltött legtöbb közalkalmazotti 

jogviszonnyal rendelkező óvodapedagógus látja el.,” 

 

II. Felkéri a Képviselő-testület  

a) a Polgármestert, hogy jelen határozatot küldje meg az 

intézményvezetőnek, 

b) az intézményvezetőt, hogy a hatályosított, egységes szerkezetű 

Szervezeti és Működési Szabályzat egy példányát küldje meg a jegyzőnek. 

 

Határidő a II/a pontra: 2023. július 10. 

                a II/b pontra: 2023. július 31. 

Felelős a II/a pontra:: Horváth Éva polgármester 

             a II/b pontra: Némethné Tolnai Mónika óvodavezető 
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Horváth Éva polgármester: Aki az előterjesztett 2. számú határozati javaslatot elfogadja, 

kérem, szavazzon! 

 

A Képviselő-testület 5 igen, egyhangú szavazattal meghozta a következő határozatot:  

 

PÉTFÜRDŐ NAGYKÖZSÉG ÖNKORMÁNYZATA  

KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK  

181/2023.(VI.29.) SZÁMÚ HATÁROZATA: 

 

Pétfürdő Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete 

megállapítja, hogy a Panelkuckó Napköziotthonos Óvoda Házirendjének 

az óvodavezető által benyújtott tervezett módosításával a fenntartóra 

többletkötelezettséget nem hárul, ezért a módosításhoz a nemzeti 

köznevelésről szóló 2011. évi CXC. törvény 25. § (4) bekezdése szerinti 

egyetértés megadása nem szükséges. 

 

Felkéri a Polgármestert, hogy jelen határozatot küldje meg az 

intézményvezetőnek.  

 

Határidő: 2023. július 10. 

Felelős: Horváth Éva polgármester 

 

 

Horváth Éva polgármester: Következő vendégünk, Nagy Ottó a Pétkomm Kft. ügyvezetője. 

Javaslom, hogy az őt érintő témákat vegyük előre. Aki elfogadja a sorrend cserét, kérem, 

szavazzon! 

 

A Képviselő-testület 5 igen, egyhangú szavazattal elfogadta a napirendi sorrend cserét.  

 

 

5.) Tulajdonosi jóváhagyás megadása (száma: 110/2023.) 

Előterjesztő: Horváth Éva polgármester 

(eredetileg 17.) napirendi pont) 

 

 

Horváth Éva polgármester: A Településfejlesztési Bizottság véleményét kérdezem. 

 

Béni Norbert Településfejlesztési Bizottság elnöke: A Bizottság 5 igen, egyhangú szavazattal 

elfogadásra javasolja a határozati javaslatot.  

 

Horváth Éva polgármester: Kiegészíteni való? 

 

Nagy Ottó Pétkomm Kft. ügyvezetője: Köszönöm, nincs. 

 

Horváth Éva polgármester: Kérdés, hozzászólás? Nem volt.  

Aki az előterjesztett határozati javaslatot elfogadja, kérem, szavazzon! 

 

A Képviselő-testület 5 igen, egyhangú szavazattal meghozta a következő határozatot:  
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PÉTFÜRDŐ NAGYKÖZSÉG ÖNKORMÁNYZATA  

KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK  

182/2023.(VI.29.) SZÁMÚ HATÁROZATA: 

 

Pétfürdő Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete az Alapító 

Okirat 11.3 pontja szerinti kizárólagos alapítói hatáskörében eljárva a 

Pétkomm Kft. ügyvezetőjének – a Pétkomm Kft. és a Terra-21. Kft. között 

„Pétfürdő, távhő gerincvezeték felújítása a CS1 csomópont és a BP4 jelű 

akna közöti szakaszon” megnevezésű kiviteli terv szerinti tartalommal 

Pétfürdő település távhőrendszerén előreszigetelt távhővezeték és elemeik, 

valamint kapcsolódó szerelvények beszerzése, beépítése és a 

távhővezetéki rekonstrukció kivitelezési tevékenységének lefolytatása 

tárgyban a vállalkozó által benyújtott ajánlatban szereplő nettó 6.572.179,- 

Ft vállalkozási díjjal, a feladat elvégzésére vonatkozó vállalkozási 

szerződés megkötéséhez szükséges – kötelezettségvállaláshoz a 

jóváhagyást megadja.  

 

Felkéri a polgármestert, hogy jelen határozatról tájékoztassa a Pétkomm 

Kft. ügyvezetőjét.  

 

Határidő: 2023. június 30. 

Felelős: Horváth Éva polgármester 

 

 

6.) Távhőszolgáltatással kapcsolatos közérdekű bejelentés (száma: 117/2023.) 

Előterjesztő: Horváth Éva polgármester 

(eredetileg 18.) napirendi pont) 

 

 

Horváth Éva polgármester: A Településfejlesztési Bizottság véleményét kérdezem. 

 

Béni Norbert Településfejlesztési Bizottság elnöke: A Bizottság 5 igen, egyhangú szavazattal 

elfogadásra javasolja a határozati javaslatot.  

 

Horváth Éva polgármester: Kiegészítenéd? 

 

Nagy Ottó Pétkomm Kft. ügyvezetője: Nagyon jó az előterjesztés, nem szeretném.  

 

Horváth Éva polgármester: Kérdés, hozzászólás? Nem volt.  

Aki az előterjesztett határozati javaslatot elfogadja, kérem, szavazzon! 

 

A Képviselő-testület 5 igen, egyhangú szavazattal meghozta a következő határozatot:  

 

PÉTFÜRDŐ NAGYKÖZSÉG ÖNKORMÁNYZATA  

KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK  

183/2023.(VI.29.) SZÁMÚ HATÁROZATA: 

 

Pétfürdő Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete a Pétkomm 

Kft. távhőszolgáltatási tevékenységével kapcsolatban 2023. május 23-án 
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közérdekű bejelentésként benyújtott ismételt beadvány vonatkozásában az 

alábbi megállapítást teszi: 

 

1.  A Pétkomm Kft. ügyvezetője által megküldött tájékoztatás alapján 

megállapítja, hogy az ügy tárgyát képező lakásszövetkezeti lakásokban 

2022. szeptember hónapban a szolgáltatási paraméterek módosítására a 

közös képviselő szolgáltató felé benyújtott írásbeli kérelmére került sor, az 

alábbiak szerint: 

2022. szeptembert 22-én a közös képviselő írásban kezdeményezte az 

érintett lakásszövetkezeti lakások vonatkozásában a fűtés elindítását, majd 

szeptember 29-én szintén írásban a fűtővíz hőmérsékletének megemelését 

5 °C -kal, valamint a nyomásának megemelését 2,5 barra. 

A Pétkomm Kft. a lakásszövetkezet esetében alkalmazott 

távhőszolgáltatási paramétereket nem önkényesen változtatta meg. 

 

2.  Bejelentő sérelmezi továbbá, hogy 2023. május 12. napjával nem lett 

elindítva a fűtés. 

 

Pétfürdő Nagyközség Önkormányzata Képviselő-testületének – a 

távhőszolgáltatásról szóló – 10/2006.(V.15.) önkormányzati rendelete 9. § 

(5) bekezdése szerint „A fűtési szezon szeptember 15. és május 15. között 

tart, ezen időponton belül a hőközpontonként a közösen kijelölt 

megbízottak által megadott igények szerint kell fűteni, ill. fűtés 

szolgáltatást szüneteltetni. Ha a megbízott nem került kijelölésre vagy az 

alábbiakkal ellentétes kérést nem jelent be akkor a távhőszolgáltató 

köteles fűteni ha az átlagos napi középhőmérséklet három napon keresztül 

12°C vagy egy napon keresztül 10°C nem éri el. Köteles a 

fűtésszolgáltatást leállítani ha a napi átlaghőmérséklet három napon 

keresztül 12 °C vagy egy napon keresztül 15 °C meghalad. A 

fűtésszolgáltatás elindításánál ill. leállításánál az időjárás előrejelzési 

adatokat is figyelembe lehet venni”. 

 

Ezen rendelkezés értelmében a fűtés elindításával és szüneteltetésével 

kapcsolatban elsődlegesen a lakóközösség képviselője által bejelentett 

igény az irányadó. Csak ilyen bejelentés hiányában dönt maga a 

szolgáltató a fűtés indításáról, az időjárási adatoknak megfelelően. 

Azonban a 12 °C ebben az esetben három napon keresztüli napi 

átlaghőmérsékletként alkalmazandó, valamint az egy napi hőmérséklet 10 

°C alatti kell hogy legyen.  

 

A Pétkomm Kft. tájékoztatása szerint 2023. május 11-én az átlagos napi 

hőmérséklet 12 °C, 2023. május 12-én 10 °C volt (ezen hőmérséklet alá 

nem ment) majd folyamatos felmelegedés következett be. A fűtési szezon 

záró napján, 2023. május 15-én már 15 °C volt.  

Ez alapján jogszerűen járt el a szolgáltató, hogy a fűtést nem indította el, 

figyelembe véve a napi hőmérsékleti, valamint az időjárás előre jelzési 

adatokat. 
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3. Bejelentő kifogásolja továbbá a távhőszolgáltatási számlán feltüntetett 

adatok vonatkozásában, hogy a szolgáltató nem tünteti fel a számlán a 

2022. szeptember hónaptól hatályos rezsicsökkentett díjat.  

A Pétkomm Kft. által megküldött tájékoztatás szerint az általuk 

kibocsájtott számla mindenben megfelel Az egységes közszolgáltatói 

számlaképről szóló 2013. évi CLXXXVIII. törvény rendelkezéseinek. A 

szolgáltató a távhőszolgáltatási díjat A rezsicsökkentés végrehajtásáról 

szóló 2013. évi LIV. törvény előírásai alapján alkalmazza, ennek 

megfelelően sem a lakossági hődíj, sem pedig a lakossági alapdíj nem 

módosult 2014.10.01. óta, tehát 2022. szeptember hónapban sem volt 

árváltozás a lakossági felhasználás esetében.  

 

Egyebekben sem a fent hivatkozott számlaképről szóló törvény, sem a 

rezsicsökkentés végrehajtásáról szóló törvény, sem pedig Az egységes 

közszolgáltatói számlaképről szóló törvény eltérő alkalmazásáról szóló 

88/2022. (VIII.5.) Korm. rendelet nem tartalmaz arra vonatkozó rendelkezést, 

hogy a távhőszolgáltatási számlán fel kellene tüntetni a 2022. szeptembertől 

hatályos rezsicsökkentett díjat. 

 

4. A panaszokról és a közérdekű bejelentésekről szóló 2013. évi CLXV. 

törvény 1.§ (3) bekezdése értelmében „A közérdekű bejelentés olyan 

körülményre hívja fel a figyelmet, amelynek orvoslása vagy megszüntetése 

a közösség vagy az egész társadalom érdekét szolgálja. A közérdekű 

bejelentés javaslatot is tartalmazhat.” 

 

A Képviselő-testület felhívja a Bejelentő figyelmét, hogy a Pétkomm Kft. 

távhőszolgáltatási tevékenységével kapcsolatban sem a lakóközösség 

részéről, sem pedig az egyes lakástulajdonosok/lakáshasználók részéről 

nem érkezett észrevétel, bejelentés, ezért a Képviselő-testület megítélése 

szerint a közérdekű bejelentés fentebb hivatkozott feltétele - olyan 

körülmény, amelynek megszüntetése a közösség érdekeit szolgálja – a 

beadvány vonatkozásában nem teljesül. 

Javasolja Bejelentőnek, hogy közérdekű bejelentésként megjelölt 

beadványait először terjessze be döntéshozatalra a lakásszövetkezeti 

lakógyűlés elé, hogy a közösségi felhatalmazás a közérdekű bejelentés 

benyújtására megvalósulhasson.  

 

Határidő a határozat bejelentő részére történő megküldésre:  

                 2023. július 7.  

Felelős: Horváth Éva polgármester 

 

 

Horváth Éva polgármester: Van még vendégünk, a Gondozási Központ vezetője. Javaslom a 

védőnői ellátás témáját előre venni. Aki elfogadja a sorrend cserét, kérem, szavazzon! 

 

A Képviselő-testület 5 igen, egyhangú szavazattal elfogadta a napirendi sorrend cserét.  

 

 

 

 



13 

 

7.) Védőnői ellátás 2023. július 1-je utáni helyzete (száma: 116/2023.) 

Előterjesztő: Szabóné Czifra Melinda jegyző 

(eredetileg 20.) napirendi pont) 

 

 

Horváth Éva polgármester: Megkérem a Gondozási Központ vezetőjét, hogy mondja el a 

jelenlegi helyzetet a védőnői ellátással kapcsolatban. Mindenki látott a tévében bizonyos 

műsort, ami eléggé felborzolta a kedélyeket.  

 

Plank Alexandra Gondozási Központ vezetője: Július 1-e után ugyanúgy lesz ellátás, ez nem 

fog megszakadni. Mikor kiderült, hogy a mi területi védőnőink beadták a felmondásukat, akkor 

a Járási mentorvédőnő igyekezett segíteni abban, hogy július 1-jétől az ellátás folyamatos 

legyen. Kettő helyettesítő védőnő fog jönni Várpalotáról. Időközben az iskola védőnő is beadta 

a felmondását. Ő még egyelőre a Gondozási Központ munkavállalója, nem a megyei kórház 

munkavállalója lesz, de ebben a dologban is segített. Mind a hárman július 3-ával beállnak 

dolgozni. Az iskola védőnővel megbízási szerződést kötöttünk, el fogja látni az iskolás 

gyerekek szűréseit, oltásait, megszervezi. Nem fog megállni az élet Pétfürdőn, sem a várandós 

gondozásban, sem a csecsemő ellátásában, sem a kismamák látogatásában, illetve az óvodai 

munkában sem a körzeti védőnőknél az élet. Személyekben lesz változás. Kettő nagyon aranyos 

védőnő fog jönni. Ezt a helyzetet el kell fogadni.  

 

Horváth Éva polgármester: Jegyző asszony szeretnéd kiegészíteni a szerződéseket? 

 

Szabóné Czifra Melinda jegyző: Ez az előterjesztés arról szól, hogy mi a háttere a dolognak. 

Intézményvezető asszonnyal két ízben voltunk a kórház által szervezett értekezleten. Azt 

gondolom, hogy itt Veszprém megyében sokkal előbb kaptunk kézzel fogható információkat, 

mint ahogy országosan lejött. Nekünk több időnk volt rákészülni a feladatra is.  

Ami itt előttünk van, kettő db határozat. Az első határozati javaslatot a Képviselő-testület, ha 

akarja elfogadja, ha nem akarja, nem. Azt gondolom, hogy Pétfürdő szempontjából nagy 

jelentősége nincs. Azért csináltam, mert a kórház ideküldte az együttműködési megállapodást 

a védőnői tevékenység ellátásával kapcsolatban, kérték, hogy korrektúrázva küldjük vissza a 

Képviselő-testület részéről elfogadhatónak ítélt javításokkal a szerződéstervezeteket. Az 

előterjesztésben leírtam, hogy amit ideküldtek, Pétfürdőre részére azért volt elfogadhatatlan, 

mert nem volt olyan munkavállaló, aki hozzájuk egyáltalán úgymond átszállt volna. Nincs 

olyan munkavállaló, akit nekik át kell venni, mint munkáltatónak. Az a fajta együttműködési 

megállapodás, amit ideküldtek semmiféleképpen Pétfürdőre nem felelt meg. Amit hiányoltam 

a megállapodásokból, az az együttműködési kötelezettség, mert hiába ők a munkáltatók, attól 

még a területi védőnőnek a Gondozási Központtal nagyon szoros együttműködési 

kötelezettsége van. Ez teljesen hiányzott abból a megállapodásból. Nem szólt másról, csak 

arról, hogyha az önkormányzat akarja, akkor a cafetériát meg a külön pénzt, a jutalmat, meg 

nem tudom mit továbbra is biztosíthatja annak a védőnőnek, aki itt dolgozik a településen. Ezért 

ez egy teljesen új együttműködési megállapodás. Mivel ezt vissza kellett küldeni, természetesen 

kipontozva hagytam a Képviselő-testület határozatszámát, de bármit, ha a testület jónak lát, 

beleírunk, módosítunk. A kórház még nem jelzett vissza, így azt gondolom, hogy ez július 1-

jével nem lesz aláírva. Ez nem probléma, mert a munka halad tovább.  

Amit úgy gondoltam, hogy feltétlenül szükséges ennek az együttműködési megállapodásnak 

tartalmazni, hogy már megváltoztattam a preambulum részét is, oda beleírtam a jogszabályt, 

hogy mi történt, azt is, hogy Pétfürdőn felmondtak a védőnők. Nem csak úgy nem fogja a 

Képviselő-testület adni a pénzt, mert nem akarja, hanem azért, mert nincs kinek. Egy teljesen 

új védőnő lesz és biztosan nem zárkózik el a későbbiekben, ha lesz rá mód, bármikor lehet 
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módosítani ezt a szerződést, hogy akkor mégis csak a cafetériájukba beszáll, mert azt valóban 

nem kapnak. Jelen pillanatban nincs kinek cafetériát fizetni, jutalmat adni, aki eddig is itt 

dolgozott.    

A második határozati javaslat az ingatlan és ingó vagyon ingyenes használatba adásának a 

tárgyában készült. Korrektúrázva van a megállapodástervezet.  

Annyit az előzőekhez, hogy ahány önkormányzat annyiféleképpen volt a védőnői ellátás a 

településeken. Nálunk minden képviselő tudja, hogy a feladat az önkormányzaté, de az 

intézményével, jelen esetben a Gondozási Központtal láttatja el. A megállapodásoknak 

mindenféleképpen a részese a Gondozási Központ is, mert az ingatlan és az ingó dolgok 

esetében nem az önkormányzattól megy, hanem a Gondozási Központtól a számla. Ezekkel már 

ki kellett egészíteni a szerződéseket. A helyi sajátosságokra szabtuk.  

Ezt a szerződéstervezetet ők készítették elő. Itt van egy 3. melléklet, ami azt mutatja, hogy az 

első negyedévben mennyi volt a költség a védőnői épületrészre. Azt is el kell mondania, hogy 

más megyékben nem így álltak hozzá, mint a veszprémi vármegyében. Itt már a második 

értekezletre módosították az álláspontjukat, és azt mondták, hogy mindenféleképpen a kórház 

előleget fog fizetni a költségekre és természetesen, ha az előleg nem fedezi a kiadásokat, akkor 

számla ellenében térítik a fölét az előlegnek. Ha fedezte a kiadásokat, és marad az előlegből, 

akkor a Gondozási Központnak vissza kell fizetni. A megállapodás ezeket a részeket rendezi. 

Szerencsés helyzetben van viszonylag Pétfürdő, mert a védőnői épület hiába épületrész minden 

közüzemi számla külön szól a Gondozási Központra. Megosztásos elveket nem kellett 

alkalmaznunk, mindenhova a tényleges összegeket tudtuk beírni. Ez az összeg, amit előlegként 

kihoztunk, a 85.880.- forint, ha minden hónapra ennyi előleget megkapunk, akkor talán nem 

kell attól tartani, mint ahogy lehet hallani, hogy mekkora a kórházak adósságállománya. Itt a 

vármegyében jól álltak az önkormányzatokhoz. Az első értekezleten nagy felháborodást 

okozott, mert első ízben még nem erről szólt a történet. 

 

Horváth Éva polgármester: Kérdés? 

 

Molnár Gyula László képviselő: Szeretném elmondani, hogy a lényeg, hogy a védőnői 

szolgálat továbbra is el van látva megváltozott személyekkel ugyanazon a helyszínen. 

Szeretném a három védőnőnek megköszönni a többéves munkáját, amit a településünkön 

elláttak. Nagyon sajnálom, hogy elmentek.  

 

Horváth Éva polgármester: Más?  

 

Plank Alexandra Gondozási Központ vezetője: Egy fontos, amit elfelejtettem mondani. 

Augusztus 1-ével lesz állandó védőnő a körzetben.  

 

Horváth Éva polgármester: Aki az előterjesztett 1. számú határozati javaslatot, valamint 

annak mellékletét elfogadja, kérem, szavazzon! 

 

A Képviselő-testület 5 igen, egyhangú szavazattal meghozta a következő határozatot:  

 

PÉTFÜRDŐ NAGYKÖZSÉG ÖNKORMÁNYZATA  

KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK  

184/2023.(VI.29.) SZÁMÚ HATÁROZATA: 

 

Pétfürdő Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete az 

egészségügyi alapellátásról szóló 2015. évi CXXIII. tv. 6/B. §-ában, 23. § 

(2) bekezdésében foglaltak értelmében a Veszprém Vármegyei 
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Önkormányzat Csolnoky Ferenc Kórház, a Pétfürdői Gondozási Központ 

és Pétfürdő Nagyközség Önkormányzata között a védőnői tevékenység 

ellátásával összefüggésben létrejött megállapodással egyetért, azt e 

határozat melléklete szerinti tartalommal elfogadja. 

 

A Képviselő-testület felhatalmazza a polgármestert a megállapodás 

aláírására, egyúttal felkéri, hogy azt haladéktalanul juttassa el a Kórház 

gazdasági igazgatója részére. 

 

Határidő a megküldésre: 2023. július 1. 

Felelős: Horváth Éva polgármester 

 

(A határozat melléklete a jegyzőkönyv mellékletét képezi.) 

 

 

Horváth Éva polgármester: Aki az előterjesztett 2. számú határozati javaslatot, valamint 

annak mellékletét elfogadja, kérem, szavazzon! 

 

A Képviselő-testület 5 igen, egyhangú szavazattal meghozta a következő határozatot:  

 

PÉTFÜRDŐ NAGYKÖZSÉG ÖNKORMÁNYZATA  

KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK  

185/2023.(VI.29.) SZÁMÚ HATÁROZATA: 

 

Pétfürdő Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete az 

egészségügyi alapellátásról szóló 2015. évi CXXIII. tv. 6/B. §-ában, 23. § 

(5) bekezdésében foglaltak értelmében a Veszprém Vármegyei 

Önkormányzat Csolnoky Ferenc Kórház, a Pétfürdői Gondozási Központ 

és Pétfürdő Nagyközség Önkormányzata között ingatlan és ingó eszközök 

ingyenes használatba adása tárgyában létrejött megállapodással egyetért, 

azt e határozat melléklete szerinti tartalommal elfogadja. 

 

A Képviselő-testület felhatalmazza a polgármestert a megállapodás 

aláírására, egyúttal felkéri, hogy azt haladéktalanul juttassa el a Kórház 

gazdasági igazgatója részére. 

 

Határidő a megküldésre: 2023. július 1. 

Felelős: Horváth Éva polgármester 

 

(A határozat melléklete a jegyzőkönyv mellékletét képezi.) 

 

 

Horváth Éva polgármester: Van még egy olyan témánk, amihez vendég érkezett. Ez a 

Közösségi Ház és Könyvtár vezetői pályázat elbírálása. Kérem, hogy vegyük előre. Aki 

elfogadja a sorrend cserét, kérem, szavazzon! 

 

A Képviselő-testület 5 igen, egyhangú szavazattal elfogadta a napirendi sorrend cserét.  
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8.) Közösségi Ház és Könyvtár vezetői pályázat elbírálása (száma: 97/2023.) 

Előterjesztő: Szabóné Czifra Melinda jegyző 

(eredetileg 24.) napirendi pont) 

 

 

Horváth Éva polgármester: Tisztelettel köszönöm az intézményvezető asszonyt. Megkérem, 

hogy jegyző asszony pár mondatban ismertesse az előterjesztést.  

 

Szabóné Czifra Melinda jegyző: A jogszabályi háttérről a pályázat kiírásánál tájékoztattuk a 

Képviselő-testületet. Május 15-e volt a pályázat beadási határideje, és intézményvezető asszony 

egyedüliként pályázott. 30 napon belül meg kellett tartani a kijelölt Humán bizottsági 

véleményező ülést. A Humán Bizottság kiegészült Sárváriné Rieder Zsuzsanna szakértő 

asszonnyal, és a bizottság véleményét tartalmazza az előterjesztés. A Bizottság egyhangú 

véleménye az, hogy a jelenlegi intézményvezető asszonyt további öt évre bízza meg a 

Képviselő-testület az intézményvezetői teendők ellátásával.  

Egyetlenegy dologról nem volt szó a bizottsági ülésen, ez utólag merült fel bennem és a 

polgármester asszonyban is, hogy a kiírásban szerepelt, hogy a pályázó jelölje meg a bérigényét. 

Mondtam polgármester asszonynak, hogy ez biztos, hogy azért maradt el, mert eddig a 

közalkalmazotti pályázatok során ilyet nem lehetett csinálni. Mivel igazgató asszony nem 

jelölte meg a bérigényét polgármester asszonnyal közösen bátorkodtunk javasolni egy igen 

kevés korrigálást, és azért van a határozati javaslatban 660 ezer forint, hogy annyiban állapítja 

meg a Képviselő-testület az illetményét intézményvezető asszonynak. Egyébként 645 ezer 

forint jelenleg.  

 

Horváth Éva polgármester: Azért nem javasoltunk többet, mert ez szeptember 1-jétől él és ez 

idén három hónapot jelent. Januárban pedig mennek az intézményi bérek és akkor lehet egy 

nagyobb korrekciót csinálni. Így gondoltuk amennyiben megfelel. Kérdés? 

 

Molnár Gyula László képviselő: Kérdésem nincs, de ugyanazt elmondanám, amit a Humán 

Bizottság ülésén is elmondtam és többen is hasonló véleményen voltak, hogy nagyon jó 

pályázati anyagot kaptunk. Személyes véleményem, hogy Angeli Katalin igazgató asszony a 

pandémia alatt is nagyon tisztességesen helyt állt, pedig aztán ott volt feladat, baj bőven. A 

pályázati anyagából – ha nem tudnák régi pétfürdői emberről van szó – még jobban kiderült, 

hogy az ötleteivel, a javaslataival szem előtt tartotta Pétfürdő nagyon fontos értékét, és érdekét, 

amivel szerintem kiemelkedő volt a pályázata. Természetesen támogatom, hogy továbbra is ő 

lássa el ezt a feladatot.  

 

Horváth Éva polgármester: Aki az előterjesztett határozati javaslatot elfogadja, kérem, 

szavazzon! 

 

A Képviselő-testület 5 igen, egyhangú szavazattal meghozta a következő határozatot:  

 

PÉTFÜRDŐ NAGYKÖZSÉG ÖNKORMÁNYZATA  

KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK  

186/2023.(VI.29.) SZÁMÚ HATÁROZATA: 

 

Pétfürdő Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete a 

Magyarország helyi önkormányzatairól szóló 2011. évi CLXXXIX 

törvény 41. § (7) bekezdésében biztosított feladatkörében eljárva Angeli 

Katalin 8105 Pétfürdő, Eötvös utca 4. szám alatti lakost 2023. 
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szeptember 1-jétől 2028. augusztus 31-ig terjedő 5 éves határozott időre 

megbízza a Pétfürdői Közösségi Ház és Könyvtár (8105 Pétfürdő, Hősök 

tere 5.) igazgatói beosztásának ellátásával. 

 

Havi bruttó munkabérét 2023. év szeptember 1-től 660.000.- Ft-ban 

állapítja meg.  

 

Felhívja az egyéb munkáltatói jogkört gyakorló polgármestert, hogy a 

vezetői megbízással kapcsolatos munkáltatói teendőket végezze el.   

 

Határidő: 2023. augusztus 31. 

Felelős: Horváth Éva polgármester 

 

 

Horváth Éva polgármester: Gratulálok! 

 

Angeli Katalin Közösségi Ház és Könyvtár vezetője: Köszönöm szépen a bizalmat és 

köszönöm Gyula, hogy hozzászóltál a pályázatomhoz.  

 

Nagy Zsolt képviselő: Ezek után csak további jó munkát kívánok. 

 

Angeli Katalin Közösségi Ház és Könyvtár vezetője: Köszönöm szépen.  

 

 

9.) Önkormányzat 2023. évi költségvetési rendeletének 1. módosítása (száma: 113/2023.)  

Előterjesztő: Horváth Éva polgármester 

(eredetileg 1.) napirendi pont) 

 

 

Horváth Éva polgármester: Bizottságok véleményét kérdezem. 

 

Molnár Gyula László Humán Bizottság tagja: A Bizottság 4 igen, egyhangú szavazattal 

elfogadásra javasolja a rendelet-tervezet. 

 

Béni Norbert Településfejlesztési Bizottság elnöke: A Bizottság 5 igen, egyhangú szavazattal 

elfogadásra javasolja a rendelet-tervezetet.  

 

Nagy Zsolt Pénzügyi Bizottság elnöke: A Bizottság 4 igen, egyhangú szavazattal elfogadásra 

javasolja a rendelet-tervezetet. 

 

Horváth Éva polgármester: Kérdés? Nem volt.  

Aki az előterjesztett rendelet-tervezetet elfogadja, kérem, szavazzon! 

 

 

A Képviselő-testület 5 igen, egyhangú szavazattal megalkotta az alábbi rendeletet: 
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PÉTFÜRDŐ NAGYKÖZSÉG ÖNKORMÁNYZATA  

KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK  

15/2023.(VI.30.) RENDELETE: 

 

a Pétfürdő Nagyközség Önkormányzatának 2023. évi költségvetéséről 

szóló 3/2023. (III.10.) önkormányzati rendelet módosításáról 

 

(A rendelet a jegyzőkönyv mellékletét képezi.) 

 

 

10.) Az állattartás helyi szabályairól szóló 19/2001.(IX.7.) önkormányzati rendelet 

hatályon kívül helyezése (száma: 98/2023.) 

Előterjesztő: Szabóné Czifra Melinda jegyző 

(eredetileg 2.) napirendi pont) 

 

 

Horváth Éva polgármester: A bizottságok véleményét kérdezem. 

 

Molnár Gyula László Humán Bizottság tagja: A Bizottság 4 igen, egyhangú szavazattal 

elfogadásra javasolja a rendelet-tervezetet. 

 

Béni Norbert Településfejlesztési Bizottság elnöke: A Bizottság 5 igen, egyhangú szavazattal 

elfogadásra javasolja a rendelet-tervezetet.  

 

Nagy Zsolt Pénzügyi Bizottság elnöke: A Bizottság 4 igen, egyhangú szavazattal elfogadásra 

javasolja a rendelet-tervezetet. 

 

Horváth Éva polgármester: Kérdés?  

 

Miskolczi Ferenc alpolgármester: Most lesz véglegesen eltörölve az állattartási rendelet és 

én ezt nagyon sajnálom. Azelőtt le volt szabályozva.  

 

Horváth Éva polgármester: Most is le van.  

 

Miskolczi Ferenc alpolgármester: Ez a baj. Azelőtt, ha Jani bácsi disznót akart tartani, 

megkérdezte a jegyzőt, megnézte a rendeletet. Egy rendeletet kellett megnézni. Tudta miről van 

szó. 

 

Horváth Éva polgármester: Most is megkérdezi a jegyző asszonyt, aki elmondja, hogy mi 

van a törvényben.  

 

Miskolczi Ferenc alpolgármester: Igen, de nem tudja saját maga megnézni, mert van három 

törvény, három kormányrendelet, három FVM rendelet és egy MÉM rendelet, ami mind 

érvényes. Tehát kautikus. Kár, hogy eltörölték. 

 

Horváth Éva polgármester: Aki az előterjesztett rendelet-tervezetet elfogadja, kérem, 

szavazzon! 

 

A Képviselő-testület 5 igen, egyhangú szavazattal megalkotta az alábbi rendeletet: 
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PÉTFÜRDŐ NAGYKÖZSÉG ÖNKORMÁNYZATA  

KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK  

16/2023.(VI.30.) RENDELETE: 

 

az állattartás helyi szabályairól szóló 19/2001. (IX.7.) önkormányzati 

rendelet hatályon kívül helyezéséről 

 

(A rendelet a jegyzőkönyv mellékletét képezi.) 

 

 

11.) A lakóházak energetikai felújításának támogatásáról szóló 7/2013.(VI.14.) 

önkormányzati rendelet felülvizsgálata (száma: 99/2023.) 

Előterjesztő: Szabóné Czifra Melinda jegyző 

(eredetileg 3.) napirendi pont) 

 

 

Horváth Éva polgármester: A bizottságok véleményét kérdezem. 

 

Molnár Gyula László Humán Bizottság tagja: A Bizottság 3 igen szavazattal, 1 tartózkodás 

mellett elfogadásra javasolja a rendelet-tervezet. 

 

Béni Norbert Településfejlesztési Bizottság elnöke: A Bizottság 4 igen szavazattal és 1 

tartózkodás mellett elfogadásra javasolja a rendelet-tervezetet.  

 

Nagy Zsolt Pénzügyi Bizottság elnöke: A Bizottság 4 igen, egyhangú szavazattal elfogadásra 

javasolja a rendelet-tervezetet. 

 

Horváth Éva polgármester: Kérdés? Nem volt.  

Aki az előterjesztett rendelet-tervezetet elfogadja, kérem, szavazzon! 

 

A Képviselő-testület 5 igen, egyhangú szavazattal megalkotta az alábbi rendeletet: 

 

PÉTFÜRDŐ NAGYKÖZSÉG ÖNKORMÁNYZATA  

KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK  

17/2023.(VI.30.) RENDELETE: 

 

a lakóházak energetikai felújításának támogatásáról szóló 7/2013. 

(VI.14.) önkormányzati rendelet módosításáról 

 

(A rendelet a jegyzőkönyv mellékletét képezi.) 

 

 

12.) A „Kultúráért” kitüntetés adományozásáról szóló 15/2003.(X.01.) önkormányzati 

rendelet felülvizsgálata (száma: 100/2023.) 

Előterjesztő: Szabóné Czifra Melinda jegyző 

(eredetileg 4.) napirendi pont) 

 

 

Horváth Éva polgármester: A bizottságok véleményét kérdezem. 
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Molnár Gyula László Humán Bizottság tagja: A Bizottság 4 igen, egyhangú szavazattal 

elfogadásra javasolja a rendelet-tervezetet. 

 

Béni Norbert Településfejlesztési Bizottság elnöke: A Bizottság 5 igen, egyhangú szavazattal 

elfogadásra javasolja a rendelet-tervezetet.  

 

Nagy Zsolt Pénzügyi Bizottság elnöke: A Bizottság 4 igen, egyhangú szavazattal elfogadásra 

javasolja a rendelet-tervezetet. 

 

Horváth Éva polgármester: Kérdés? Nem volt.  

Aki az előterjesztett rendelet-tervezetet elfogadja, kérem, szavazzon! 

 

A Képviselő-testület 5 igen, egyhangú szavazattal megalkotta az alábbi rendeletet: 

 

PÉTFÜRDŐ NAGYKÖZSÉG ÖNKORMÁNYZATA  

KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK  

18/2023.(VI.30.) RENDELETE: 

 

a "Kultúráért" kitüntetés adományozásáról szóló 15/2003. (X.1.) 

önkormányzati rendelet módosításáról 

 

(A rendelet a jegyzőkönyv mellékletét képezi.) 

 

 

13.) A települési szilárd hulladék kezelésével kapcsolatos közszolgáltatásról szóló 

6/2016.(III.30.) önkormányzati rendelet hatályon kívül helyezése (száma: 101/2023.) 

Előterjesztő: Horváth Éva polgármester 

(eredetileg 5.) napirendi pont) 

 

 

Horváth Éva polgármester: A bizottságok véleményét kérdezem. 

 

Molnár Gyula László Humán Bizottság tagja: A Bizottság 3 igen szavazattal, 1 tartózkodás 

mellett elfogadásra javasolja a rendelet-tervezetet. 

 

Béni Norbert Településfejlesztési Bizottság elnöke: A Bizottság 5 igen, egyhangú szavazattal 

elfogadásra javasolja a rendelet-tervezetet.  

 

Nagy Zsolt Pénzügyi Bizottság elnöke: A Bizottság 3 igen szavazattal, 1 tartózkodás mellett 

elfogadásra javasolja a rendelet-tervezetet. 

 

Horváth Éva polgármester: Kérdés? Nem volt.  

Aki az előterjesztett rendelet-tervezetet elfogadja, kérem, szavazzon! 

 

 

A Képviselő-testület 5 igen, egyhangú szavazattal megalkotta az alábbi rendeletet: 
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PÉTFÜRDŐ NAGYKÖZSÉG ÖNKORMÁNYZATA  

KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK  

19/2023.(VI.30.) RENDELETE: 

 

a települési szilárd hulladék kezelésével kapcsolatos közszolgáltatásról 

szóló 6/2016. (III.30.) önkormányzati rendelet hatályon kívül 

helyezéséről 

 

(A rendelet a jegyzőkönyv mellékletét képezi.) 

 

 

14.) A közterületek tisztán tartására vonatkozó szabályokról szóló 19/2016.(X.03.) 

önkormányzati rendelet felülvizsgálata (száma: 102/2023.) 

Előterjesztő: Szabóné Czifra Melinda jegyző 

(eredetileg 6.) napirendi pont) 

 

 

Horváth Éva polgármester: A bizottságok véleményét kérdezem. 

 

Molnár Gyula László Humán Bizottság tagja: A Bizottság 4 igen, egyhangú szavazattal 

elfogadta a javaslatot, miszerint a 3/C pontba kerüljön be a „rongálni” kifejezés.  

A Bizottság 4 igen, egyhangú szavazattal elfogadásra javasolja a rendelet-tervezetet. 

 

Béni Norbert Településfejlesztési Bizottság elnöke: A Bizottság 4 igen szavazattal és 1 

tartózkodás mellett elfogadásra javasolja a rendelet-tervezetet.  

 

Nagy Zsolt Pénzügyi Bizottság elnöke: A Bizottság 4 igen, egyhangú szavazattal elfogadásra 

javasolja a rendelet-tervezetet. 

 

Szabóné Czifra Melinda jegyző: Szerintem felesleges a rendeletbe a rongálás kifejezés.  

 

Horváth Éva polgármester: Volt egy módosító indítvány. Aki egyetért azzal, hogy a 3. § c) 

pontja egészüljön ki a rongálni kifejezéssel, kérem, szavazzon! 

 

A Képviselő-testület 3 igen és 2 nem szavazattal meghozta a következő határozatot:  

 

PÉTFÜRDŐ NAGYKÖZSÉG ÖNKORMÁNYZATA  

KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK  

187/2023.(VI.29.) SZÁMÚ HATÁROZATA: 

 

Pétfürdő Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete nem 

fogadta el a Humán Bizottság javaslatát a közterületek tisztán tartására 

vonatkozó szabályokról szóló 19/2016.(X.03.) önkormányzati rendelet 

módosítása kapcsán, mely szerint a rendelet 3. § c) pontja egészüljön ki a 

„rongálni” szóval. 

 

 

Horváth Éva polgármester: Aki az előterjesztett rendelet-tervezetet elfogadja, kérem, 

szavazzon! 
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A Képviselő-testület 5 igen, egyhangú szavazattal megalkotta az alábbi rendeletet: 

 

PÉTFÜRDŐ NAGYKÖZSÉG ÖNKORMÁNYZATA  

KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK  

20/2023.(VI.30.) RENDELETE: 

 

a közterületek tisztán tartására vonatkozó szabályokról szóló 19/2016. 

(X.03.) önkormányzati rendelet módosításáról 

 

(A rendelet a jegyzőkönyv mellékletét képezi.) 

 

 

15.) A középfokú oktatásban résztvevők tanulmányi ösztöndíjáról szóló 2/2015.(II.25.) 

önkormányzati rendelet felülvizsgálata (száma: 103/2023.) 

Előterjesztő: Szabóné Czifra Melinda jegyző 

(eredetileg 7.) napirendi pont) 

 

 

Horváth Éva polgármester: A bizottságok véleményét kérdezem. 

 

Molnár Gyula László Humán Bizottság tagja: A Bizottság 2 igen, 2 nem szavazattal nem 

fogadta el a javaslatot, hogy 4,4 átlag helyett 4,2 átlag kerüljön be a rendelet-tervezetbe.  

A Bizottság 4 igen, egyhangú szavazattal elfogadta a javaslatot, hogy kerüljön be a rendeletbe, 

hogy a megyei tanulmányi versenyen elért 1-3 helyezésért 1 pont járjon. 

A Bizottság 4 igen, egyhangú szavazattal elfogadta a javaslatot, hogy sporttevékenység esetén 

csapatsportnál NB3 szinten 1 pont, NB2 szinten 2 pont, NB1 szinten 3 pont járjon. Egyéni 

sportban megyei szintű versenyen elért 1-3 helyezés esetén 2 pont, annál magasabb versenyen 

való részvétel esetén 3 pont járjon. 

A Bizottság 4 igen, egyhangú szavazattal elfogadta a javaslatot, hogy Képzőművészeti 

tevékenység esetén legalább megyei kiállításon való részvételkor 2 pont, országos kiállítás 

esetén 3 pont járjon. Előadóművészeti tevékenység esetén minősített együttesben való aktív 

részvétel esetén járjon 2 pont. 

A Bizottság 4 igen, egyhangú szavazattal elfogadásra javasolja a módosított rendelet-tervezetet. 

 

Béni Norbert Településfejlesztési Bizottság elnöke: A Bizottság 4 igen és 1 nem szavazattal 

elfogadásra javasolja a rendelet-tervezetet.  

 

Nagy Zsolt Pénzügyi Bizottság elnöke: A Bizottság 3 igen, 1 nem szavazattal elfogadásra 

javasolja a rendelet-tervezetet. 

 

Szabóné Czifra Melinda jegyző: Szeretnék hozzászólni az egész rendelethez, egyrészt 

megköszönni Béni képviselő úr a figyelemfelhívását. Talált hibát a rendeletben és megnéztem. 

Az 1. § (2) bekezdésében a szakképző iskolánál 4., 5. évfolyamot írtunk. Ez valószínű, hogy a 

régi rendeletből maradt bent, vagy a beszélgetésünk során alakult így ki az évfolyam. Ez így 

nem jó. Ha az adatlapot megnézitek, ott jó. Ezt légy szíves javítsátok ki 12. és 13. évfolyamra, 

mert ez így helyes. Miután a jogszabályba így belemélyedtem az adatlapban is kérnék javítást. 

A szakgimnáziumnál a 12. évfolyam után T1 és T2 volt, az EMMI rendelet alapján ez 13. és 

14. évfolyamnak hívják. Ezt arra kellene kijavítani. A négyes sorban van a képzési formánál a 

technikusi képzés, írjuk ki, hogy technikum, mert az a neve. Ebből van 5 évfolyamos, illetve 

egyes szakmákban 6 évfolyamos is. A gimnáziumban a nulladik évfolyamot járják kétszer, tehát 
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nincs 13. évfolyam, ezért a táblázat úgy fog kinézni, hogy 5/NY, ez a nyelvi tagozat, 5, 6, 7/NY, 

7, 8, 9/NY, 9, 10, 11, 12. 12.-esként érettségizik mindenki.  

Tegnap volt a bizottsági ülésen, amit szintén a képviselő úr említett, hogy a 4,4-es átlagot írjuk 

két tizedes jegyig. Ezt mindegyik átlagnál ki fogjuk írni, hogy 4,40, legyen egyértelmű.  

A Humán Bizottság javaslatához annyit mondanék el, hogy ez érinti a rendelettervezet 8. § (2) 

bekezdését. Ha ezt elfogadja a Képviselő-testület, akkor módosítani kell a rendelet-tervezet 7. 

§ (2) bekezdését is, ahol a felsorolás van, hogy mit kell beadni a pénzbeli juttatásos 

ösztöndíjhoz. 

  

Horváth Éva polgármester: Menjünk sorban. A Humán Bizottság első javaslata, hogy a 

megyei tanulmányi versenyen elért 1-3 helyezésért 1 pont járjon. Én nem fogom egyiket sem 

támogatni, talán ezt, de a többi aránytalan a rendeletben lefektetettekhez képest. Valaki 

országos versenyért 2 pontot kapjon és egy minősített kórusban való részvételért ugyanezt a 

pontot kapja meg.  

Aki egyetért azzal, hogy a rendelet egészüljön ki az alábbi ponttal: megyei tanulmányi 

versenyen elért 1-3 helyezésért 1 pont, kérem, szavazzon! 

 

A Képviselő-testület 3 igen és 1 nem szavazattal és 1 tartózkodás mellett meghozta a következő 

határozatot:  

 

PÉTFÜRDŐ NAGYKÖZSÉG ÖNKORMÁNYZATA  

KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK  

188/2023.(VI.29.) SZÁMÚ HATÁROZATA: 

 

Pétfürdő Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete nem 

fogadta el a Humán Bizottság javaslatát a középfokú oktatásban 

résztvevők tanulmányi ösztöndíjáról szóló 2/2015.(II.25.) önkormányzati 

rendelet módosítása kapcsán, mely szerint a rendelet 8. § (2) bekezdése 

egészüljön ki az alábbi ponttal: megyei tanulmányi versenyen elért 1-3 

helyezés 1 pont.  

 

 

Horváth Éva polgármester: Javaslat: sporttevékenység esetén csapatsportnál NB3 szinten 1 

pont, NB2 szinten 2 pont, NB1 szinten 3 pont járjon. Országos tanulmányi verseny is 2 pont. 

 

Molnár Gyula László képviselő: Az országos tanulmányi versenyen csak a részvételért adsz 

pontot, nem helyezésért. Ha 128. lett, akkor is megadod a pontot, azzal motiválva, hogy részt 

vegyen ilyen versenyen.  

 

Szabóné Czifra Melinda jegyző: Ahhoz, hogy valaki eljusson egy országos tanulmányi 

versenyre, hogy részt vegyen, azon neki rettentő sok elődöntőn túl kell esni. Nagyon-nagyon 

ritka az a tantárgy, amiből nincsen városi, megyei, akár régiós selejtezés is. Ez egy felmenő 

rendszer.  

 

Molnár Gyula László képviselő: Van most már történelemből is, angolból is.  

 

Szabóné Czifra Melinda jegyző: Azok nem országos tanulmányi versenyek.  
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Horváth Éva polgármester: Van egy javaslat, hogy sporttevékenység esetén csapatsportnál 

NB3 szinten 1 pont, NB2 szinten 2 pont, NB1 szinten 3 pont járjon. Aki ezzel egyetért, kérem, 

szavazzon! 

 

A Képviselő-testület 3 igen, 1 nem szavazattal és 1 tartózkodás mellett meghozta a következő 

határozatot:  

 

PÉTFÜRDŐ NAGYKÖZSÉG ÖNKORMÁNYZATA  

KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK  

189/2023.(VI.29.) SZÁMÚ HATÁROZATA: 

 

Pétfürdő Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete nem 

fogadta el a Humán Bizottság javaslatát a középfokú oktatásban 

résztvevők tanulmányi ösztöndíjáról szóló 2/2015.(II.25.) önkormányzati 

rendelet módosítása kapcsán, mely szerint a rendelet 8. § (2) bekezdése 

egészüljön ki az alábbi ponttal: a sporttevékenység esetén csapatsportnál 

NB3 szinten 1 pont, NB2 szinten 2 pont, NB1 szinten 3 pont. 

 

 

Horváth Éva polgármester: Következő javaslat. Egyéni sportban megyei szintű versenyen 

elért 1-3 helyezés esetén 2 pont, annál magasabb versenyen való részvétel esetén 3 pont járjon. 

Aki ezzel egyetért, kérem, szavazzon! 

 

A Képviselő-testület 1 igen, 1 nem szavazattal és 3 tartózkodás mellett meghozta a következő 

határozatot:  

 

PÉTFÜRDŐ NAGYKÖZSÉG ÖNKORMÁNYZATA  

KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK  

190/2023.(VI.29.) SZÁMÚ HATÁROZATA: 

 

Pétfürdő Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete nem 

fogadta el a Humán Bizottság javaslatát a középfokú oktatásban 

résztvevők tanulmányi ösztöndíjáról szóló 2/2015.(II.25.) önkormányzati 

rendelet módosítása kapcsán, mely szerint a rendelet 8. § (2) bekezdése 

egészüljön ki az alábbi ponttal: egyéni sportban megyei szintű versenyen 

elért 1-3 helyezés esetén 2 pont, annál magasabb versenyen való részvétel 

esetén 3 pont. 

 

 

Horváth Éva polgármester: Képzőművészeti tevékenység esetén legalább egy megyei 

kiállításon való részvételkor 2 pont, országos kiállítás esetén 3 pont járjon. Előadóművészeti 

tevékenység esetén minősített együttesben való aktív részvétel esetén járjon 2 pont. Aki ezzel 

egyetért, kérem, szavazzon! 

 

 

A Képviselő-testület 2 igen, 1 nem szavazattal és 2 tartózkodás mellett meghozta a következő 

határozatot:  
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PÉTFÜRDŐ NAGYKÖZSÉG ÖNKORMÁNYZATA  

KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK  

191/2023.(VI.29.) SZÁMÚ HATÁROZATA: 

 

Pétfürdő Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete nem 

fogadta el a Humán Bizottság javaslatát a középfokú oktatásban 

résztvevők tanulmányi ösztöndíjáról szóló 2/2015.(II.25.) önkormányzati 

rendelet módosítása kapcsán, mely szerint a rendelet 8. § (2) bekezdése 

egészüljön ki a következő ponttal: képzőművészeti tevékenység esetén 

legalább megyei kiállításon való részvételkor 2 pont, országos kiállítás 

esetén 3 pont. Előadóművészeti tevékenység esetén minősített együttesben 

való aktív részvétel esetén 2 pont. 

 

 

Béni Norbert képviselő: Mi számított volna itt megyei kiállításnak? Amiben benne van a szó, 

hogy megyei? Vagy, ami Veszprémben van, az lenne a megyei? Ezt hogy döntöttük volna el? 

 

Szabóné Czifra Melinda jegyző: Nagyon remélem, hogy az előterjesztés szövegéből kijött, 

hogy mi volt a cél. Meghagyva egyrészt a pénzt, ami eddig is volt, mindenféleképpen a tanulás 

rangját akartuk növelni, hogy igenis, hogy a gyerek tanuljon, többre vigye, a tanulmányi átlagot 

is azért vittük feljebb, hogy ne lehessen olyan könnyen hozzájutni, dolgozzon meg érte a diák, 

hogyha ennyi zsebpénzt akar magának megszerezni. Szubjektívek ezek a megítélések, milyen 

versenyre, mennyi pontot. Azt már bele sem raktuk, hogy a közösségi munkáért kapjon valaki 

pontot, ezek nem tanulmányi dolgok. Ami szerintem a tanulmányokba beletartozik, hogyha a 

középiskolai tanulmányai alatt úgy tanul, hogy felvegyék az egyetemre, a nyelvvizsga 

megszerzése, ami már nem kötelező. Ha valakinek van középfokú vagy felsőfokú 

nyelvvizsgája, azt meg honorálja a Képviselő-testület.  

 

Miskolczi Ferenc alpolgármester: A Humán Bizottság ülésén izzadtuk ki ezeket a 

módosításokat, nagy része az én javaslatomra. Már akkor elmondtuk, hogy ebben teljesen 

igazságos definiálható, mért rendszert nem lehet csinálni. Azt gondoltuk, ha valaki jó tanuló 

mellett még jól sportol, meg még művészeti tevékenységet is végez, az is legyen honorálva. 

Ezzel nem szorítanak ki senkit, egyszerűen több pontot kapnak. Aki még pluszban teljesít ezen 

a területen, azt igenis értékeljük. Ez volt a Humán Bizottság véleménye. Erről szólt a dolog.  

 

Molnár Gyula László képviselő: Lenne még két módosító javaslatom. Az egyik, hogy a 

tanulást szeretnénk ösztönözni, ennek van egy jó lehetősége, az emelt szintű érettségi két 

tantárgy esetében, és szeretném belevenni, hogy ezért adjunk két pontot. Ez mindenkit egyszer 

fog érinteni. Nagy előnyt ad.  

 

Béni Norbert képviselő: Egy kulcsszó kimaradt, hogy előrehozott.  

 

Szabóné Czifra Melinda jegyző: Ezt akartam mondani.  

 

Horváth Éva polgármester: Aki egyetért azzal, hogy kerüljön be az előrehozott emelt szintű 

érettségi 2 ponttal a rendeletbe, kérem, szavazzon! 

 

A Képviselő-testület 5 igen, egyhangú szavazattal elfogadta Molnár Gyula László 

képviselő javaslatát, mely szerint a rendelet 8. § (2) bekezdése egészüljön ki a következő 

ponttal: előrehozott emelt szintű érettségi 2 pont. 
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Molnár Gyula László képviselő: A másik javaslatom, hogy legyen maximum 30 ezer forint a 

26 ezer forint helyett.  

 

Szabóné Czifra Melinda jegyző: Annyit nem tudnak elérni, csak akkor ha nagyon-nagyon sok 

tanulmányi versenyen fog indulni.  

 

Molnár Gyula László képviselő: Nem baj, hadd kapja meg, ha már ennyit szigorítottunk 

mindenben.  

 

Horváth Éva polgármester: Aki egyetért azzal, hogy 30 ezer forint legyen a maximálisan 

adható ösztöndíj, kérem, szavazzon! 

 

A Képviselő-testület 5 igen, egyhangú szavazattal elfogadta Molnár Gyula László 

képviselő javaslatát, mely szerint 30 ezer forint legyen a maximálisan adható ösztöndíj. 

 

Miskolczi Ferenc alpolgármester: Mivel a Humán Bizottság által javasolt módosítások egy 

része nem lett megszavazva, és az úgy volt rendszerben, abban volt sporteredmény, művészeti 

eredmény is díjazva. Ha jól emlékszem a megyei szintű sporteredmény nem lett megszavazva, 

így már aránytalan az egész rendszer. Legszívesebben azt mondanám, hogy így most ne 

fogadjuk el, csak az a baj, hogy sürget az idő. Azt mondanám, hogy ezt az aránytalan rendszert 

adjuk vissza a Humán Bizottságnak. 

 

Horváth Éva polgármester: Ezt a Humán Bizottság ülésén mondtam és le lettem söpörve.  

 

Szabóné Czifra Melinda jegyző: Bocsánat alpolgármester úr, nem értem mi aránytalan. Egy 

tanulmányi ösztöndíjról beszélünk.  

 

Miskolczi Ferenc alpolgármester: Kimaradt belőle az a megyei sporteredmény. 

 

Szabóné Czifra Melinda jegyző: Minden kimaradt belőle, ami nem a tanulmányról szól.  

 

Miskolczi Ferenc alpolgármester: Ezt hiányolom. Nem maradt ki minden egyébként.  

 

Szabóné Czifra Melinda jegyző: De. Minden kimaradt. Nincs aránytalanság, tanulmányi 

ösztöndíj van.  

 

Miskolczi Ferenc alpolgármester: Akkor azért aránytalan, mert nem díjazza a kiemelkedő 

sport és művészeti teljesítményt.  

 

Béni Norbert képviselő: Az sport ösztöndíj lenne. 

 

Molnár Gyula László képviselő: Szerintem akinek ez rosszul esett, hogy egy kicsit nagyon ki 

lett nyírva, az az egyik én vagyok rajtad kívül Feri. El kell fogadni azt, hogy változik a világ és 

nagyon a tanulmányi eredmények számítanak. Soha nem tudtuk például a művészeti 

tevékenységet bekategórizálni. Én is azt mondom, hogy így lehet, hogy ki fognak esni a  kick-

boxosok, taekwandosaink, de valahol kompromisszumot kell kötni. Ez a kompromisszum 

megszületett.  

 

Miskolczi Ferenc alpolgármester: Ez nem kompromisszum, ez feladás.  
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Szabóné Czifra Melinda jegyző: Hagyjuk ezt a kiemelkedőt, legyen úgy, hogy 

sporttevékenységért 1 pont, művészeti tevékenységért 1 pont. Hoznak 1-1 igazolást és kap érte 

pontot. Akkor mégis bent van az, hogyha valaki nagyon jól tanul, látszik, hogy még sportol is, 

az egészségével is törődik, meg még van neki valami művészi oldala is. Ennyire ne szedjük 

szét, mert borzalom.  

 

Horváth Éva polgármester: Akkor ezt javaslom.  

 

Szabóné Czifra Melinda jegyző: Én vagyok az előterjesztő, de szavazni kell róla.  

 

Horváth Éva polgármester: Aki egyetért azzal, hogy a rendeletbe kerüljön be a 

sporttevékenységért 1 pont, művészeti tevékenységért 1 pont, kérem, szavazzon! 

 

A Képviselő-testület 4 igen szavazattal és 1 tartózkodás mellett elfogadta az előterjesztő 

javaslatát, mely szerint a rendelet 8. § (2) bekezdése egészüljön ki a következő pontokkal: 

sporttevékenységért 1 pont, művészeti tevékenységért 1 pont. 

 

Horváth Éva polgármester: Aki a módosított rendelet-tervezetet elfogadja, kérem, szavazzon! 

 

A Képviselő-testület 4 igen szavazattal és 1 tartózkodás mellett megalkotta az alábbi rendeletet: 

 

PÉTFÜRDŐ NAGYKÖZSÉG ÖNKORMÁNYZATA  

KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK  

21/2023.(VI.30.) RENDELETE: 

 

a középfokú oktatásban résztvevők tanulmányi ösztöndíjáról 

 

(A rendelet a jegyzőkönyv mellékletét képezi.) 

 

 

16.) A helyi környezetvédelmi alap létrehozásáról és felhasználásának szabályairól szóló 

19/2004. (XI.26.) önkormányzati rendelet felülvizsgálata (száma: 104/2023.) 

Előterjesztő: Szabóné Czifra Melinda jegyző 

(eredetileg 8.) napirendi pont) 

 

 

Horváth Éva polgármester: A bizottságok véleményét kérdezem. 

 

Molnár Gyula László Humán Bizottság tagja: A Bizottság 3 igen szavazattal, 1 tartózkodás 

mellett elfogadásra javasolja a rendelet-tervezetet. 

 

Béni Norbert Településfejlesztési Bizottság elnöke: A Bizottság 4 igen szavazattal és 1 

tartózkodás mellett elfogadásra javasolja a rendelet-tervezetet.  

 

Nagy Zsolt Pénzügyi Bizottság elnöke: A Bizottság 4 igen, egyhangú szavazattal elfogadásra 

javasolja a rendelet-tervezetet. 

 

Horváth Éva polgármester: Kérdés? Nem volt.  

Aki az előterjesztett rendelet-tervezetet elfogadja, kérem, szavazzon! 
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A Képviselő-testület 4 igen szavazattal és 1 tartózkodás mellett megalkotta az alábbi rendeletet: 

 

PÉTFÜRDŐ NAGYKÖZSÉG ÖNKORMÁNYZATA  

KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK  

22/2023.(VI.30.) RENDELETE: 

 

a helyi környezetvédelmi alap létrehozásáról és felhasználásának 

szabályairól szóló 19/2004. (XI.26.) önkormányzati rendelet 

módosításáról 

 

(A rendelet a jegyzőkönyv mellékletét képezi.) 

 

 

17.) Jelentés a lejárt határidejű képviselő-testületi határozatok végrehajtásáról  

(száma: 96/2023.) 

Előterjesztő: Horváth Éva polgármester 

(eredetileg 9.) napirendi pont) 

 

 

Horváth Éva polgármester: A bizottságok véleményét kérdezem. 

 

Molnár Gyula László Humán Bizottság tagja: A Bizottság 3 igen szavazattal, 1 tartózkodás 

mellett elfogadásra javasolja a határozati javaslatot. 

 

Béni Norbert Településfejlesztési Bizottság elnöke: A Bizottság 4 igen és 1 nem szavazattal 

elfogadásra javasolja a határozati javaslatot.  

 

Nagy Zsolt Pénzügyi Bizottság elnöke: A Bizottság 3 igen szavazattal, 1 tartózkodás mellett 

elfogadásra javasolja a határozati javaslatot. 

 

Horváth Éva polgármester: Kérdés? Nem volt.  

Aki az előterjesztett határozati javaslatot elfogadja, kérem, szavazzon! 

 

A Képviselő-testület 5 igen, egyhangú szavazattal meghozta a következő határozatot:  

 

PÉTFÜRDŐ NAGYKÖZSÉG ÖNKORMÁNYZATA  

KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK  

192/2023.(VI.29.) SZÁMÚ HATÁROZATA: 

 

Pétfürdő Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete az alábbi 

képviselő-testületi határozatok végrehajtásáról szóló jelentést 

megtárgyalta és elfogadta: 

 

126/2023.(III.30.), 145/2023.(IV.27.), 152/2023.(IV.27.), 

154/2023.(V.25.), 157/2023.(V.25.), 158/2023.(V.25.), 160/2023.(V.25.), 

162/2023.(V.25.), 163/2023.(V.25.), 164/2023.(V.25.), 165/2023.(V.25.). 
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18.) Polgármester szóbeli beszámolója az előző ülés óta eltelt eseményekről, az ülésen 

elhangzott bejelentések alapján tett intézkedésekről 

(eredetileg 10.) napirendi pont) 

 

 

Horváth Éva polgármester: Május végén volt testületi ülésünk. 

KEHOP szennyvíz beruházás. Kooperációk voltak a múlt ülés óta, többek között a héten is. 

Jelenleg úgy áll a beruházás, hogy a nagy technológiai medencék elkészültek, a víztartási próba 

sikeres volt. A technológiai kiszolgálóhelyiségek alapozása elkészült, lábazatnál tartanak. A 

rácsakna alaplemeze, vasalása elkészült. A fúvó épületből, ami a meglévő átalakítása, 

kiszerelték a régi berendezéseket és a technológiára való beszerelés előkészítése van 

folyamatban. 

22-én ismét itt volt a FŐMTERV tervező csapata. Ezt már jeleztem, hogy a FŐMTERV tervezi 

a balatoni ivóvíz ellátásának a vezetékrendszerét, ami Kincsesről menne lenne egészen a 

Balaton partjáig. Egyszer már voltak itt egyeztetni, akkor egy elég nyomvonalas vázlatot 

mutattak be, ott is voltak kifogásaim. Azóta átnéztem és mondtam, hogy jöjjenek ki és nézzük 

meg. Szerintem ha az a nyomvonal megvalósul, akkor Pétfürdő gondozott, összefüggő zöld 

területe 20 évre tönkremegy. Nem csak a csővezeték miatt, de oda be is kell menni 

nagygépekkel, 6 méter hosszú 800-as csöveket elhelyezni. Ez érintené a Peytu mezőt, a 

Szabadtérit, az Iskola udvart és mindent, ami útban van. Jegyzőkönyvbe mondtam, hogy 

gondolkodjanak azon, hogy ne Pétfürdőn keresztül hozzák ezt a vezetéket, hanem menjenek az 

Ősi úton és kerüljék ki Pétfürdőt. Mindenféleképpen jeleztem, hogy amennyiben ez így 

folytatódik, akkor szeptemberben egy közmeghallgatást tartunk ezügyben.  

 

Miskolczi Ferenc alpolgármester: Gondolom azért erre akarják hozni, mert itt ment az a 

vezeték, ami valamikor a gyárat megtáplálta. Eddig megvan és innen vinnék tovább.  

 

Horváth Éva polgármester: Igen. Nem azt a vezetéket, hanem újat csinálnak. Az a vezeték 2 

db 600-as volt, ami egy csomó helyen nincs már. Ez 2 db 800-as vezeték lenne.  

Június 22-én alpolgármester úrral voltunk bent Várpalotán, ahol a pénzügyminisztériumi 

államtitkár tájékoztatott a jövő évi országos költségvetésről.  

Június 23-24. a Péti Nyár lezajlott. Itt szeretném megköszönni az előkészítőknek, a 

szervezőknek, mindenkinek aki ebben részt vett azt az iszonyatos munkát, amit belefektettek 

és azt a rugalmas idomulást az időjárás nehézségeihez, hogy végülis mindenféle tragédia, 

baleset, baj, botrány nélkül ez a 1,5 napos rendezvény lezajlott. Köszönjük szépen.   

Június 26-án megkezdődött a napközis tábor, reméljük amilyen jól kezdődött, úgy megy még 4 

hétig.   

Liszt Ferenc utca 5. Társasház. Elkészült a belső megerősítés. Most az elektromos hálózat 

felülvizsgálata és felújítása van folyamatban. Ez befejeződik július első két hetében. Utána jön 

a belső közművek (gáz, központi fűtés, víz, szennyvíz) felülvizsgálata és utána kerül sor a 

lakások felújítására. Szeptemberre ez biztos nem lesz kész, de szépen haladnak. 

Van egy kis táblám, amit Laci összeállított: 

Hősök tere 13-nál a darázsirtást megcsináltuk.  

Hősök terén a patkányírtást folyamatosan csináljuk.  

A Hősök terei játszótéren a gallyazási munkálatokat elvégeztettük. Most intézkedni kell, mert 

a múlt heti viharban egy padra ráesett egy letört ág, a pad is eltört, ki kell cserélni. 

A Tiborc utca és a Bánk Bán utca kereszteződésében a víznyelő rácsok tisztítása megtörtént. 

A gyár alatti kiskertek önkormányzati ingatlanjainak kaszálása megtörténtek. 

5 db kidőlt utcanévtábla helyreállítása a településen megtörtént. 

A Berhidai út 70. és a Berhidai út 57. előtti buszvároknál a gallyazási munkák megtörténtek. 
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A Wimmer Trans Kft elé új buszváró telepítése megtörtént. 

A Tóth Árpád köz elsőbbségadás kötelező tábla helyreállítását megrendeltük. 

A Hősök terei emlékműnél a zászlótartó rúd helyreállítását megrendeltük. 

A Bocskai utcai fák műszeres favizsgálatát megrendeltük. 

Az Iskola alatti kerékpárúthoz 1 db pad telepítését megrendeltük. A pad megjött.  

A település játszótéri eszközeinek javításának, karbantartásának megrendelése folyamatos.  

 

 

17.15 órakor szünet.  

17.24 órakor folytatódik a nyilvános testületi ülés. A képviselők létszáma 5 fő, a Képviselő-

testület továbbra is határozatképes. 

 

 

19.) Alapító okiratok módosítása (száma: 114/2023.) 

Előterjesztő: Szabóné Czifra Melinda jegyző 

(eredetileg 15.) napirendi pont) 

 

 

Horváth Éva polgármester: A Humán Bizottság véleményét kérdezem. 

 

Molnár Gyula László Humán Bizottság tagja: A Bizottság 4 igen, egyhangú szavazattal 

elfogadásra javasolja az 1. számú határozati javaslatot. 

A Bizottság 4 igen, egyhangú szavazattal elfogadásra javasolja a 2. számú határozati javaslatot. 

 

Horváth Éva polgármester: Kérdés? Nem volt.  

Aki az előterjesztett 1. számú határozati javaslatot elfogadja, kérem, szavazzon! 

 

A Képviselő-testület 5 igen, egyhangú szavazattal meghozta a következő határozatot:  

 

PÉTFÜRDŐ NAGYKÖZSÉG ÖNKORMÁNYZATA  

KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK  

193/2023.(VI.29.) SZÁMÚ HATÁROZATA: 

 

Pétfürdő Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete az 

államháztartásról szóló 2011. évi CXCV. törvény 8/A. §-a szerinti alapítói 

jogkörében eljárva a „Panelkuckó” Napköziotthonos Óvoda 

20/2017.(I.26.) számú képviselő-testületi határozattal 2017. január 26-án 

kiadott „Alapító okirat” módosítását, valamint a módosítással egységes 

szerkezetbe foglalt „Alapító okiratot” e határozat melléklete szerint 

elfogadja. 

 

A Képviselő-testület  

a) felhatalmazza a polgármestert, hogy az alapító képviseletében eljárva 

a „Módosító okirat”-ot és a módosításokkal egységes szerkezetbe foglalt 

„Alapító okirat”-ot kiadja és ezzel egyidejűleg a 2017. január 26-án 

kiadott alapító okiratot visszavonja;  

b) felhívja a jegyzőt, hogy az alapító okirat módosítás törzskönyvi 

nyilvántartáson történő átvezettetéséről gondoskodjon. 

 

Határidő a.) az okiratok kiadására: azonnal 
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                  b.) törzskönyvi bejegyzési kérelem megküldésre:  

                  2023. július 5. 

Felelős     a.) pontra: Horváth Éva polgármester 

                 b.) pontra: Szabóné Czifra Melinda jegyző 

 

(A határozat melléklete a jegyzőkönyv mellékletét képezi.) 

 

 

Horváth Éva polgármester: Aki az előterjesztett 2. számú határozati javaslatot elfogadja, 

kérem, szavazzon! 

 

A Képviselő-testület 5 igen, egyhangú szavazattal meghozta a következő határozatot:  

 

PÉTFÜRDŐ NAGYKÖZSÉG ÖNKORMÁNYZATA  

KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK  

194/2023.(VI.29.) SZÁMÚ HATÁROZATA: 

 

Pétfürdő Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete az 

államháztartásról szóló 2011. évi CXCV. törvény 8/A. §-a szerinti alapítói 

jogkörében eljárva a Pétfürdői Polgármesteri Hivatal 494/2016.(XI.24.) 

számú képviselő-testületi határozattal 2016. november 24-én kiadott 

„Alapító okirat” módosítását, valamint a módosítással egységes 

szerkezetbe foglalt „Alapító okiratot” e határozat melléklete szerint 

elfogadja. 

 

A Képviselő-testület  

a) felhatalmazza a polgármestert, hogy az alapító képviseletében eljárva 

a „Módosító okirat”-ot és a módosításokkal egységes szerkezetbe foglalt 

„Alapító okirat”-ot kiadja és ezzel egyidejűleg a 2017. január 26-án 

kiadott alapító okiratot visszavonja;  

b) felhívja a jegyzőt, hogy az alapító okirat módosítás törzskönyvi 

nyilvántartáson történő átvezettetéséről gondoskodjon. 

 

Határidő a.) az okiratok kiadására: azonnal 

                b.) törzskönyvi bejegyzési kérelem megküldésre:  

                  2023. július 5. 

Felelős    a.) pontra: Horváth Éva polgármester 

                b.) pontra: Szabóné Czifra Melinda jegyző 

 

(A határozat melléklete a jegyzőkönyv mellékletét képezi.) 

 

 

20.) Beszámoló a Pétfürdői Polgármesteri Hivatal 2022. évi tevékenységéről  

(száma: 112/2023.) 

Előterjesztő: Szabóné Czifra Melinda jegyző 

(eredetileg 16.) napirendi pont) 

 

 

Horváth Éva polgármester: A bizottságok véleményét kérdezem. 
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Molnár Gyula László Humán Bizottság tagja: A Bizottság 4 igen, egyhangú szavazattal 

elfogadásra javasolja a határozati javaslatot. 

 

Béni Norbert Településfejlesztési Bizottság elnöke: A Bizottság 5 igen, egyhangú szavazattal 

elfogadásra javasolja a határozati javaslatot.  

 

Nagy Zsolt Pénzügyi Bizottság elnöke: A Bizottság 4 igen, egyhangú szavazattal elfogadásra 

javasolja a határozati javaslatot. 

 

Horváth Éva polgármester: Kérdés? Nem volt.  

Most én mondom, hogy ez egy nagyon alapos, korrekt beszámoló. Köszönjük szépen. A tavalyi 

év nem volt semmi a hivatalban sem, választással, népszámlálással, energia válsággal, 

mindennel együtt. Köszönjük szépen a Hivatal munkatársainak.   

Aki az előterjesztett határozati javaslatot elfogadja, kérem, szavazzon! 

 

A Képviselő-testület 5 igen, egyhangú szavazattal meghozta a következő határozatot:  

 

PÉTFÜRDŐ NAGYKÖZSÉG ÖNKORMÁNYZATA  

KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK  

195/2023.(VI.29.) SZÁMÚ HATÁROZATA: 

 

Pétfürdő Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete a 

Magyarország helyi önkormányzatairól szóló 2011. évi CLXXXIX. 

törvény 81. § (3) bekezdés f) pontja szerinti, Jegyző által készített, a 

Pétfürdői Polgármesteri Hivatal 2022. évi tevékenységéről szóló 

beszámolót e l f o g a d j a. 

 

 

21.) A Képviselő-testület 2023. évi őszi-téli ülésszakának munkaterve (száma: 93/2023.) 

Előterjesztő: Horváth Éva polgármester 

(eredetileg 19.) napirendi pont) 

 

 

Horváth Éva polgármester: A bizottságok véleményét kérdezem. 

 

Molnár Gyula László Humán Bizottság tagja: A Bizottság 4 igen, egyhangú szavazattal 

elfogadásra javasolja a határozati javaslatot. 

 

Béni Norbert Településfejlesztési Bizottság elnöke: A Bizottság 5 igen, egyhangú szavazattal 

elfogadásra javasolja a határozati javaslatot.  

 

Nagy Zsolt Pénzügyi Bizottság elnöke: A Bizottság 4 igen, egyhangú szavazattal elfogadásra 

javasolja a határozati javaslatot. 

 

Horváth Éva polgármester: Kérdés? Nem volt.  

Aki az előterjesztett határozati javaslatot elfogadja, kérem, szavazzon! 

 

A Képviselő-testület 5 igen, egyhangú szavazattal meghozta a következő határozatot:  
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PÉTFÜRDŐ NAGYKÖZSÉG ÖNKORMÁNYZATA  

KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK  

196/2023.(VI.29.) SZÁMÚ HATÁROZATA: 

 

Pétfürdő Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete a Szervezeti 

és Működési Szabályzatról szóló 10/2015.(IV.30.) önkormányzati 

rendelete 9. § (3) bekezdése alapján a  

 

Képviselő-testület 2023. évi őszi-téli ülésszakának munkatervét 

 

a melléklet szerint elfogadja.  

 

Felkéri a tisztségviselőket, hogy a munkatervben foglaltak végrehajtását 

kísérjék figyelemmel.   

 

Határidő: végrehajtás: folyamatos 

Felelős: Horváth Éva polgármester 

              Szabóné Czifra Melinda jegyző 

 

(A határozat melléklete a jegyzőkönyv mellékletét képezi.) 

     

 

22.) Tehetségsegítő tanácsban való részvétel (száma: 94/2023.) 

Előterjesztő: Horváth Éva polgármester 

(eredetileg 21.) napirendi pont) 

 

 

Horváth Éva polgármester: A Humán Bizottság véleményét kérdezem. 

 

Molnár Gyula László Humán Bizottság tagja: A Bizottság 1 igen szavazattal, 3 tartózkodás 

mellett nem javasolja elfogadásra a határozati javaslatot. 

 

Horváth Éva polgármester: Kérdés, javaslat? Nem volt.  

A Humán Bizottság ülésén elmondtuk a véleményünket erről, de azért én mégis óvatosságra 

inteném a képviselőket, hogy ne hívjuk ki magunk ellen a sorsot. Ha valakinek támogatni kell 

az iskola kezdeményezéseit, nem anyagiakra gondolok, hanem erkölcsire, akkor az az 

önkormányzat. Mindenféleképpen javasolom, hogy támogassuk és delegáljuk oda 

alpolgármester urat.  

Aki az előterjesztett határozati javaslatot elfogadja, kérem, szavazzon! 

 

A Képviselő-testület 5 igen, egyhangú szavazattal meghozta a következő határozatot:  

 

PÉTFÜRDŐ NAGYKÖZSÉG ÖNKORMÁNYZATA  

KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK  

197/2023.(VI.29.) SZÁMÚ HATÁROZATA: 

 

Pétfürdő Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete a Pétfürdőn 

megalakuló tehetségsegítő tanács munkájában részt kíván venni.  

 

A Tanácsba tagként delegálja a mindenkori alpolgármestert.  
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Felhatalmazza a polgármestert a szándéknyilatkozat aláírására, egyben 

felkéri, hogy jelen határozatról tájékoztassa a Horváth István Általános 

Iskola intézményvezetőjét.  

 

Határidő: 2023. július 10.  

Felelős: Horváth Éva polgármester 

 

 

23.) Közterületen szabálytalanul tárolt gépjárművek elszállítása (száma: 107/2023.) 

Előterjesztő: Szabóné Czifra Melinda jegyző 

(eredetileg 22.) napirendi pont) 

 

 

Horváth Éva polgármester: A bizottságok véleményét kérdezem. 

 

Béni Norbert Településfejlesztési Bizottság elnöke: A Bizottság 4 igen és 1 nem szavazattal 

elfogadásra javasolja a határozati javaslatot.  

 

Nagy Zsolt Pénzügyi Bizottság elnöke: A Bizottság 4 igen, egyhangú szavazattal elfogadásra 

javasolja a határozati javaslatot. 

 

Horváth Éva polgármester: Kérdés? Nem volt.  

Aki az előterjesztett határozati javaslatot elfogadja, kérem, szavazzon! 

 

A Képviselő-testület 5 igen, egyhangú szavazattal meghozta a következő határozatot:  

 

PÉTFÜRDŐ NAGYKÖZSÉG ÖNKORMÁNYZATA  

KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK  

198/2023.(VI.29.) SZÁMÚ HATÁROZATA: 

 

Pétfürdő Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete úgy 

határozott, hogy a település közterületein szabálytalanul elhelyezett 

gépjárművek elszállítását, tárolását külső közreműködő igénybevételével 

megoldja. 

 

Felkéri a Jegyzőt, hogy a szolgáltatás igénybevételére a Wimmer Trans 

Szállítmányozó és Szolgáltató Kft-vel kössön szerződést az ügyvezető 

által megadott árajánlat alapján. 

 

A szolgáltatás fedezetére a 2023. évi költségvetésben 500.000.- Ft + ÁFA 

összeget irányoz elő az általános tartalék terhére, egyúttal a Polgármestert, 

hogy jelen döntésre a költségvetés soron következő módosítsa során 

legyen figyelemmel.  

 

Határidő szerződés megkötésére: 2023. augusztus 1. 

Felelős: Szabóné Czifra Melinda jegyző 
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24.) Önálló képviselői indítvány Miskolczi Ferenc részéről: PMTE Bozsik öltöző 

felújítása (száma: 115/2023.) 

Előterjesztő: Miskolczi Ferenc alpolgármester 

(eredetileg 23.) napirendi pont) 

 

 

Horváth Éva polgármester: A bizottságok véleményét kérdezem. 

 

Béni Norbert Településfejlesztési Bizottság elnöke: A Bizottság 4 igen szavazattal és 1 

tartózkodás mellett elfogadásra javasolja a határozati javaslatot.  

 

Nagy Zsolt Pénzügyi Bizottság elnöke: A Bizottság 3 igen szavazattal és 1 tartózkodás mellett 

elfogadásra javasolja a határozati javaslatot. 

 

Horváth Éva polgármester: Kérdés? Nem volt.  

Aki az előterjesztett határozati javaslatot elfogadja, kérem, szavazzon! 

 

A Képviselő-testület 5 igen, egyhangú szavazattal meghozta a következő határozatot:  

 

PÉTFÜRDŐ NAGYKÖZSÉG ÖNKORMÁNYZATA  

KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK  

199/2023.(VI.29.) SZÁMÚ HATÁROZATA: 

 

Pétfürdő Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete úgy 

határozott, hogy a Sporttelep Bozsik öltözőt felújítja.  

 

A felújítás magában foglalja a régi, - részben leomlott - csempe leverését, 

falazat glettelését, meszelését és olajfesték lábazattal való ellátását. 

 

A Képviselő-testület a munka kivitelezésére 1.300.000.- Ft-ot különít el az 

általános tartalék terhére. 

 

A Képviselő-testület felkéri a polgármestert  

a) az ajánlatok bekérésére és a munka megrendelésére, 

b) a határozatban foglaltakra a költségvetés soron következő 

módosításánál legyen figyelemmel. 

  

Határidő a) pontra: 2023. augusztus 31. 

               b) pontra: 2023. szeptemberi testületi ülés 

Felelős: Horváth Éva polgármester 

 

 

Tájékoztató: 

 

1.) Tájékoztató a 2023. évi beruházásokról, felújításokról (száma: 109/2023.) 

 

 

Horváth Éva polgármester: Kérdés, hozzászólás? Nem volt.  
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Vegyes ügyek 

 

 

Horváth Éva polgármester: Hozzászólás? 

 

a) Játszótéri eszköz javítása 

 

Molnár Gyula László képviselő: Az óvoda jobb oldalán lévő játszótérnél a lépegetőnél el van 

szakadva a lánc, illetve az elszakadt láncnál van egy hosszú korlát, ami szét van korhadva. 

 

Horváth Éva polgármester: Azt hiszem ezt megrendeltük, de rá fogok kérdezni.  

 

b) Fakerítés felújítása 

 

Molnár Gyula László képviselő: A Végh borozó előtt van egy fakerítés, aminek már 

felújítottuk a tetejét, most az alját is fel kellene újítani, mert el van törve.  

 

c) GPS koordináták 

 

Molnár Gyula László képviselő: Több pétfürdői polgár jelezte felém, hogyha mentő jön, nem 

talál oda, mert ugye megváltoztak házszámok a településen. Értesíteni kellene a GPS 

szolgáltatót, mert volt probléma, hogy például az Akácfa utca 53-43-nál a mentő máshová ment 

a betegért. Frissíteni kellene az adatokat, hogy ez ne okozzon problémát, mert itt életről is lehet 

szó. 

 

Szabóné Czifra Melinda jegyző: Ennek utánanézünk, hogy ez hogy van. Elméletileg át kellene 

vennie a rendszernek. 

 

d) Villanyoszlopok állapota 

 

Molnár Gyula László képviselő: Biztos több képviselőtársam is észrevette, hogy néhány 

villanyoszlop nagyon rossz állapotban van a településen. A Berhidai úton van egy nagyon 

kritikus szakasz, pont a volt képviselő úr, Farkas László háza mögött van egy kimenő, majdnem 

45 fokban meg van dőlve a villanyoszlop. Előtte és utána is meg vannak dőlve. Meg kellene 

nézni, mert az a szakasz mindent visz. 

 

Horváth Éva polgármester: Ezt az E.ON-nak kell megcsinálni, szólunk nekik.  

 

Nagy Zsolt képviselő: Most cserélik a Bocskaiban az oszlopokat, lehet, hogy most kellene 

szólni, hogy nézzék meg.  

 

Molnár Gyula László képviselő: A Berhidai út 107. előtt 1,5 méterben fel van repedve a 

villanyoszlop, azt is jelezni kellene. 

 

e) Vaddisznók 

 

Molnár Gyula László képviselő: A kiskertekben nagyon elszaporodtak a vaddisznók, 25-30-

as csorda van, illetve a patakban is dagonyáznak a Tóth tanya alatt. Veszélyesek. Lehet, hogy 

szólni kellene a vadásztársaságnak. 
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Terbéné Szabolcsi Györgyi hatósági csoportvezető: Szóltam.  

 

Molnár Gyula László képviselő: Károkat okoznak a kertekben gazdálkodóknak, megeszik a 

terményeket. 

 

Miskolczi Ferenc alpolgármester: Szólni kell még egyszer, addig, amíg nem csinálnak 

valamit.  

 

f) Patkányok 

 

Molnár Gyula László képviselő: Patkányokat észleltek a Liszt Ferenc utca 2-6-8 környékén. 

 

Horváth Éva polgármester: Azt be kell jelenteni. Szóljanak nekünk és akkor kiküldjük a 

patkányirtót.  

 

Molnár Gyula László képviselő: Most szóltam.  

 

Horváth Éva polgármester: Ki fogja megmutatni, hogy merre rohangálnak a patkányok?  

 

Molnár Gyula László képviselő: Meg fogom nevezni, aki meg fogja mutatni.  

 

Horváth Éva polgármester: Meg kell mutatni a lyukat, hogy hova tegye le a mérget.  

 

g) Kutyafuttató 

 

Molnár Gyula László képviselő: Csináltunk egy kutyafuttatót, ott a kukát fel kellene újítani, 

mert nem illeszkedik. Úgy lett megcsinálva a kutyafuttató, hogy körbe kerítés legyen és egy 

játszóteret választ el, viszont a játszóteret összekötő szakaszán vannak olyan lyukak, ahol a 

kisebb kutyák át tudnak menni.  

 

Horváth Éva polgármester: A testület hagyta jóvá, hogy az legyen az egyik oldal.  

 

Molnár Gyula László képviselő: Meg kell rendesen csinálni. Nem lett rendesen megcsinálva 

a kerítés, a bokros résznél ki lett hagyva. Ezért jelzem. Körbe fizettük ki, azt pótolni kell.  

 

h) Űrszelvényezés 

 

Molnár Gyula László képviselő: Ahogy kijövünk a Liszt Ferenc utcából, a Szent István park 

jobb és bal oldalán, ahogy rámennénk a Berhidai útra, mindkét irányban kellene űrszelvényezni, 

mert nagyon nagy a lomb. Balesetveszélyes.  

 

Horváth Éva polgármester: Az országos főút űrszelvényezése nem a mi dolgunk.  

 

Molnár Gyula László képviselő: Jó, Éva néni, csak a balesetek nálunk lesznek.  

 

Miskolczi Ferenc alpolgármester: Jelezni lehet.  

 

Molnár Gyula László képviselő: Volt olyan év, amikor űrszelvényeztünk, hogy akik a 

Berhidai úti buszmegállóban állnak és a távolsági busznak ne verje a tetejét.  
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i) Juhász Gyula utca járda 

 

Molnár Gyula László képviselő: Az előző testületi ülésen kértem, hogy nézzük meg a Juhász 

Gyula utca járdájának aszfaltját. Volt egy boka kimenetel. Meg tudtad nézni polgármester 

asszony? 

 

Horváth Éva polgármester: Oda nem is építettünk járdát.  

 

Molnár Gyula László képviselő: Nem az a lényeg, hogy építettünk vagy sem, hanem felfele 

a járdán az aszfalt szét van nyílva, balesetveszélyes árkok vannak. Meg kellene nézni. Ha az 

idén nem is, még a következő évi költségvetésbe beleírni. Sokszor van az, hogyha elkezdtük, 

vagy felmértük, akkor kaphatunk rá pályázati pénzt. Nem két filléres dologról van szó.  

 

Horváth Éva polgármester: Alig van ott pár ház.  

 

Molnár Gyula László képviselő: Nem egy pár ház van, mert 5-től 21-ig van számozva az 

oldal. 

 

j) Szelektív hulladékgyűjtők 

 

Molnár Gyula László képviselő: A szelektív hulladékgyűjtők nem tudom kihez tartoznak, de 

nagyon soknak rossz a teteje, illetve nem nyitható, zárható, elakad, és ezért. 

 

Horváth Éva polgármester: Ezt most hagyjuk. Nem tudjuk, hogy mi lesz július 1-e után.  

 

Molnár Gyula László képviselő: Ne hagyjuk. Azt tudjuk, hogy rosszak, amint tisztázódott a 

helyzet, akkor lépni kellene abban, hogy a tetejét nyitni, zárni lehessen, mert egyébként meg 

fölé rakják a szemetet. 

 

k) Szúnyogirtás 

   

Molnár Gyula László képviselő: Szeretném kérni, hogy a szúnyogirtást a településen 

ismételjük meg. Köszönöm szépen.  

 

l) Nagyító műsor a közösségi televízióban  

 

Nagy Zsolt képviselő: Volt a közösségi televízióban korábban a nagyító című műsor, ahol a 

testületi ülésekről volt kommentár. Ez elmaradozott az elmúlt időszakban, mivel nem nagyon 

volt olyan, aki vállalta volna. Amennyiben a testületnek nincs ellenvetése, ezt bevállalom a 

jövőben. Természetesen ez nem azt jelenti, hogyha valaki szeretne és van ideje, akkor az nem 

csatlakozhat.  

 

m) Beszakadt akna, süllyedés, aszfaltozás, murvázás 

 

Béni Norbert képviselő: A Liszt Ferenc utca 52. előtt már régóta jelzem a félig beszakadt 

aknát, ami süllyed egyre jobban. Hasonló probléma van az Ösküi, Fazekas utca 

kereszteződésben is, kezdünk lesüllyedni teljesen.  

 

Horváth Éva polgármester: A Colas méri fel a területet, mert a kátyúzást csináljuk.   
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Béni Norbert képviselő: A murvázás a szerviz úton hogy áll? 

 

Horváth Éva polgármester: Megrendeltük, elvileg a jövő héten meg kell csinálnia.  

 

Miskolczi Ferenc alpolgármester: Úgy vettem ki, hogy lesz aszfaltos kátyúzás.  

 

Horváth Éva polgármester: Igen. 

 

Miskolczi Ferenc alpolgármester: A Babits utca betorkollik az Ady Endre utcába a bolt előtt, 

van egy méteres kátyú. Körülbelül öt éve elfelejtjük bekátyúzni. Ne maradjon már ki.  

A Pét-Palota közötti részen is van egy kátyú, azt is meg kellene csinálni. Kitörött az aszfalt.  

 

Horváth Éva polgármester: Jó.  

 

Molnár Gyula László képviselő: Az előző hónapban kértem, hogy a 140-es szálló előtt is van 

egy probléma. Ellopták a víz lefolyó vas felét, az is balesetveszélyes, meg kellene nézni.  

 

Horváth Éva polgármester: Megnézték, nem balesetveszélyes.  

 

Molnár Gyula László képviselő: Ha arra sétál valaki és belelép, biztos eltöri a lábát.  

 

Horváth Éva polgármester: Megnéztük.  

 

Molnár Gyula László képviselő: Jó. A felelősség azé, aki vállalja. 

 

n) GLS csomagautomata 

 

Molnár Gyula László képviselő: A csomagküldőpont a GLS-sel hogy áll polgármester 

asszony? 

 

Horváth Éva polgármester: A villanybekötés van folyamatban, ami körülbelül 2 hónap.  

 

o) Elsőbbségadás kötelező tábla 

 

Molnár Gyula László képviselő: Az Iskola és a Fazekas utca kereszteződésében van egy 

elsőbbségadás kötelező tábla, a másik irányból, ahol a nagy parkoló van, nincs és ott is kellene, 

hogy legyen egy ilyen tábla. A KRESZ szerint mindkét irányból kellene lennie.  

Az orvosi rendelő felől megvan a tábla, a park felől, ahogy kimennél, nincs tábla.  

 

Béni Norbert képviselő: Az jobbkezes utca nem? 

 

Molnár Gyula László képviselő: Megírom pontosan.  

 

17.40 órakor Horváth Éva polgármester megköszönte a részvételt és bezárta a nyilvános 

testületi ülést.  

 

K.m.f. 

                

Horváth Éva sk.                       Szabóné Czifra Melinda sk. 

             polgármester                                                jegyző 


